Znak sprawy: ZP.271.53.2021.EZ

**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

***„Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Skarżysko – Kamienna od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy”***

**TRYB udzielenia zamówienia:**

**Przetarg nieograniczony**

Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego prowadzone na podstawie art. 132

ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych ( tj. Dz.U. z 2021 r. poz. 1129 ze zm. )

pozycja planu zamówień: 2.3.9

**PREZYDENT MIASTA**

**/-/ Konrad Krönig**

**…………………………….**

**Z A T W I E R D Z A M**

**Zamawiający :**

**Gmina Skarżysko – Kamienna**

**ul. Sikorskiego 18**

**26-110 Skarżysko-Kamienna**

**tel. 041 – 25-20-100,189**

**fax. 041 – 25-20-200,189**

Komisja Przetargowa powołana Zarządzeniem Prezydenta Miasta Skarżyska – Kamiennej Nr 288/2021 z dnia 09.11.2021 r. w składzie:

1. Przewodniczący komisji : /-/ Andrzej Brzeziński
2. Członek komisji : /-/ Monika Kuśmierczyk
3. Członek komisji: /-/ Michał Szuster
4. Członek komisji: /-/ Beata Grzybowska
5. Członek komisji: /-/ Przemysław Lichocik
6. Sekretarz komisji: /-/ Edyta Zawidczak

**SPIS treści**

|  |  |
| --- | --- |
| **Rozdział** | **Treść SWZ** |
| **1** | **Nazwa oraz adres zamawiającego , numer telefonu** |
| **2** | **Adres poczty elektronicznej oraz strony internetowej prowadzonego postępowania** |
| **3** | **Adres strony internetowej, na której udostępniane będą zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia** |
| **4** | **Tryb udzielenia zamówienia** |
| **5** | **Informacja o uprzedniej ocenie ofert, zgodnie z art. 139, jeżeli Zamawiający przewiduje odwróconą kolejność oceny** |
| **6** | **Opis przedmiotu zamówienia ( w tym podwykonawstwo )** |
| **7** | **Termin wykonania zamówienia** |
| **8** | **Warunki udziału w postępowaniu** |
| **9** | **Podstawy wykluczenia z postępowania** |
| **9a** | **Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ust. 1**  ***(Obligatoryjne przesłanki wykluczenia wykonawców z postępowania )*** |
| **9b** | **Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 109 ust. 1**  ***(Fakultatywne przesłanki wykluczenia wykonawców z postępowania )*** |
| **10** | **Oświadczenia i dokumenty, jakie zobowiązani są dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz wykazania braku podstaw wykluczenia**  **( PODMIOTOWE środki dowodowe )** |
| **11** | **Poleganie na zasobach innych podmiotów art. 118 – 123 ustawy Pzp** |
| **12** | **Informacja dla wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia ( spółki cywilne / konsorcja )** |
| **13** | **PRZEDMIOTOWE środki dowodowe** |
| **14** | **Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego , które zostaną wprowadzone do treści tej umowy** |
| **15** | **Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których zamawiający będzie komunikował się z wykonawcami, oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej** |
| **16** | **Wyjaśnienia treści SWZ** |
| **17** | **Informacje o sposobie komunikowania się zamawiającego z wykonawcami w inny sposób niż przy użyciu środków komunikacji elektronicznej w przypadku zaistnienia jednej z sytuacji określonych w art. 65 ust. 1, art. 66 i art. 69** |
| **18** | **Wskazanie osób uprawnionych do komunikowania się z wykonawcami** |
| **19** | **Termin związania ofertą** |
| **20** | **Opis sposobu przygotowania i złożenia oferty** |
| **21** | **Sposób oraz termin składania i otwarcia ofert** |
| **22** | **Sposób obliczenia ceny** |
| **23** | **Opis kryteriów oceny ofert wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert** |
| **24** | **Wymagania dotyczące wadium, w tym jego kwotę w wysokości nie większej niż 1,5 % ( postępowanie krajowe – art. 281 ust. 2 pkt 10 Pzp ) lub w wysokości nie większej niż 3 % wartości zamówienia ( postępowanie unijne – art. 97.2 Pzp ) , jeżeli zamawiający przewiduje obowiązek wniesienia wadium** |
| **25** | **Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy** |
| **26** | **Informacje dotyczące walut obcych, w jakich mogą być prowadzone rozliczenia między zamawiającym a wykonawcą, jeżeli zamawiający przewiduje rozliczenia w walutach obcych** |
| **27** | **Informacje dotyczące zwrotu kosztów udziału w postępowaniu, jeżeli zamawiający przewiduje ich zwrot** |
| **28** | **Informacja o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego** |
| **29** | **Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy** |
| **30** | **Ochrona danych osobowych** |
| **31** | **Załączniki do SWZ** |

|  |  |
| --- | --- |
| **1** | **Nazwa oraz adres zamawiającego , numer telefonu** |

**Zamawiający:**

Gmina Miasto Skarżysko – Kamienna ul. Sikorskiego 18

26-110 Skarżysko – Kamienna

**Prowadzący postępowanie:**

Urząd Miasta

ul. Sikorskiego 18

26-110 Skarżysko-Kamienna

Tymczasowa siedziba : ul. Legionów 122 D; 26-110 Skarżysko-Kamienna

Numer telefonu: tel. 041 – 25-20-100, 189

NIP Gmina: 663-00-08-207

NIP Urząd Miasta: 663-182-38-43

REGON Gmina Miasto Skarżysko – Kamienna: 291009870

REGON Urząd Miasta: 000516175

Godziny urzędowania: poniedziałek 7.30 – 17.00; wtorek – czwartek 7.30 – 15.30 ;   
piątek : 7.30 – 14.00 .

**Adres skrytki ePUAP: /umskarzysko/skrytka**

|  |  |
| --- | --- |
| **2** | **Adres poczty elektronicznej oraz strony internetowej prowadzonego postępowania** |

**Informacje ogólne:**

**1.** W postępowaniu o udzielenie zamówienia komunikacja między Zamawiającym a Wykonawcami odbywa się przy użyciu miniPortalu, który dostępny jest pod adresem: <https://miniportal.uzp.gov.pl/> , ePUAPu dostępnego pod adresem: <https://epuap.gov.pl/wps/portal> oraz poczty elektronicznej.

**2.** Zamawiający wyznacza następujące osoby do kontaktu z Wykonawcami:

- Edyta Zawidczak, tel. 41-25-20-189 ; e-mail: [e.zawidczak@um.skarzysko.pl](mailto:e.zawidczak@um.skarzysko.pl);

- Anna Szumielewicz tel. 41-25-20-189; e-mail: [a.szumielewicz@um.skarzysko.pl](mailto:a.szumielewicz@um.skarzysko.pl)

**3. W korespondencji kierowanej do Zamawiającego Wykonawcy powinni posługiwać się numerem przedmiotowego postępowania.**

**4. Zamawiający przekazuje link do postępowania oraz ID postępowania jako załącznik do niniejszej SWZ/OPZ.** Dane postępowania można wyszukać również na Liście wszystkich postępowań w miniPortalu klikając wcześniej opcję „Dla Wykonawców” lub ze strony głównej z zakładki Postępowania.

5. Strona internetowa prowadzonego postępowania:

<http://bip.skarzysko.pl/artykul/82/6290/zp-271-53-2021-ez>

oraz [https://miniportal.uzp.gov.pl](https://miniportal.uzp.gov.pl/) w zakresie określonym w SWZ.

|  |  |
| --- | --- |
| **3** | **Adres strony internetowej, na której udostępniane będą zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia** |

Zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia będą udostępniane na stronie internetowej: link do strony: <http://bip.skarzysko.pl/artykul/82/6290/zp-271-53-2021-ez>

|  |  |
| --- | --- |
| **4** | **Tryb udzielenia zamówienia** |

Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego prowadzone jest w trybie **przetargu nieograniczonego** na podstawie art. 132 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (tj. Dz.U. z 2021 r. poz. 1129 ze zm. ) oraz na podstawie obowiązujących przepisów wykonawczych do ustawy Pzp.

|  |  |
| --- | --- |
| **5** | **Informacja o uprzedniej ocenie ofert, zgodnie z art. 139, jeżeli Zamawiający przewiduje odwróconą kolejność oceny** |

Zamawiający zgodnie z art. 139 ust. 1 ustawy Pzp przewiduje możliwość, że najpierw dokona badania i oceny ofert, a następnie dokona kwalifikacji przedmiotowej Wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu.

**art. 139. 1. Zamawiający może najpierw dokonać badania i oceny ofert, a następnie dokonać kwalifikacji podmiotowej wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu, o ile taka możliwość została przewidziana w SWZ lub w ogłoszeniu o zamówieniu.**

|  |  |
| --- | --- |
| **6** | **Opis przedmiotu zamówienia** |

1. **Przedmiotem zamówienia jest** świadczenie usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych powstających na terenie nieruchomości zamieszkałych na obszarze Gminy Skarżysko – Kamienna i ich zagospodarowanie.

Powierzchnia Gminy Skarżysko-Kamienna wynosi 6 416 ha. Zgodnie z danymi Ewidencji Ludności Urzędu Miasta Skarżyska-Kamiennej zameldowanych na pobyt stały i czasowy na terenie Gminy było łącznie 42 828 osób (stan na 30.06.2021 r. ).

Prawo opcji :

Zamawiający informuje, iż przy realizacji zamówienia stosuje prawo opcji szczegółowo opisane w zał. nr 8 do SWZ.

Szczegółowy opis przedmiotu zamówienia znajduje się w załącznikach Nr 7 i 8 do Specyfikacji Warunków Zamówienia.

**2. Wspólny Słownik Zamówień (CPV):**

**Główny kod CPV:**

**90500000-2** usługi związane z odpadami

**Dodatkowe kody CPV:**

**90511000-2** usługi wywozu odpadów

**90512000-9** usługi transportu odpadów

**90513100-7** usługi wywozu odpadów pochodzących z gospodarstw domowych

**90533000-2** usługi gospodarki odpadami

**90514000-3** usługi recyklingu odpadów

**3. Określenie przedmiotu, wielkości lub zakresu oraz warunków na jakich zostaną udzielone zamówienia, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt 7 (usługi; roboty budowlane ) i 8 (dostawy ) ustawy Pzp:**

**- *Zamawiający przewiduje udzielenie zamówienia:***

Zamawiający przewiduje udzielenie , w okresie 3 lat od dnia udzielenia zamówienia podstawowego, dotychczasowemu wykonawcy usług, zamówienia polegającego na powtórzeniu podobnych usług **tj. usług polegających na wykonaniu usług zgodnych z przedmiotem zamówienia podstawowego do 100 % wartości tego zamówienia , co zostało uwzględnione przy obliczeniu jego wartości** , jeżeli takie zamówienie było przewidziane w ogłoszeniu o zamówieniu dla zamówienia podstawowego i jest zgodne z jego przedmiotem oraz całkowita wartość tego zamówienia została uwzględniona przy obliczaniu jego wartości. Zamówienia z przepisu art. 214 ust. 1 pkt 7 ustawy Pzp zostaną udzielone na warunkach zamówienia podstawowego, określonych we wzorze umowy, z zastrzeżeniem negocjacji w odniesieniu do warunków cenowych. Przewidywany zakres tego zamówienia taki, jak zamówienie podstawowe.

4. Szczegółowo przedmiot zamówienia przedstawiają załączniki nr 7,8 do SWZ.

5. **Zgodnie z art. 100 ust. 1 i 2 Pzp - W przypadku zamówień przeznaczonych do użytku osób fizycznych, w tym pracowników zamawiającego , opis przedmiotu zamówienia sporządza się, z uwzględnieniem wymagań w zakresie dostępności dla osób niepełnosprawnych oraz projektowania z przeznaczeniem dla wszystkich użytkowników, chyba że nie jest to uzasadnione charakterem przedmiotu zamówienia.**

Realizując powyższe Zamawiający wymaga , aby prowadzone usługi umożliwiły swobodne i bezpieczne poruszanie się osobom niepełnosprawnym ( sposób realizacji usługi winien zapewniać w pełni dostępność i bezpieczeństwo tym osobom ) .

**Jeżeli ww. wymagania wynikają z aktu prawa Unii Europejskiej, przedmiot zamówienia, w zakresie wymagań dotyczących dostępności dla osób niepełnosprawnych oraz projektowania z przeznaczeniem dla wszystkich użytkowników, opisuje się przez odesłanie do tego aktu. ( jeżeli dotyczy ).**

6. **Wymagania w zakresie zatrudnienia na podstawie stosunku pracy, w okolicznościach, o których mowa w art. 95:**

Stosownie do art. 95 ust. 1 Pzp **Zamawiający wymaga zatrudnienia** przez Wykonawcę, podwykonawcę lub dalszego podwykonawcę na podstawie stosunku pracy, w rozumieniu ustawy z dnia 26.06.1974 r. – Kodeks pracy ( Dz.U. z 2020 r. poz. 320 ), osób wykonujących następujące czynności w zakresie realizacji zamówienia:

a/ rodzaj czynności niezbędnych do realizacji związanych z realizacją zamówienia, których dotyczą wymagania zatrudnienia na podstawie stosunku pracy przez wykonawcę lub podwykonawcę osób wykonujących czynności w trakcie realizacji zamówienia:

**czynności:**

**- kierowanie pojazdami samochodowymi wykorzystywanymi do świadczenia przedmiotu zamówienia ;**

**- obsługa Biura Obsługi**

b/ sposób weryfikacji zatrudnienia tych osób

**Zatrudnienie, o którym mowa powyżej powinno trwać przez cały okres realizacji zamówienia.**

1. **W trakcie realizacji zamówienia zamawiający uprawniony jest do wykonywania czynności kontrolnych wobec wykonawcy odnośnie spełniania przez wykonawcę lub podwykonawcę wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane w punkcie 1 czynności.** Zamawiający uprawniony jest w szczególności do:
2. żądania oświadczeń i dokumentów w zakresie potwierdzenia spełniania ww. wymogów i dokonywania ich oceny,
3. żądania wyjaśnień w przypadku wątpliwości w zakresie potwierdzenia spełniania ww. wymogów,
4. przeprowadzania kontroli na miejscu wykonywania świadczenia.

**Wykonawca zobowiązuje się, że pracownicy wykonujący czynności w zakresie jak wyżej będą zatrudnieni na umowę o pracę w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 26czerwca 1974 r. – Kodeks pracy.**

Uprawnienia zamawiającego w zakresie kontroli spełniania przez wykonawcę wymagań, o których mowa w art. 95 Pzp:

W celu weryfikacji zatrudnienia przez wykonawcę lub podwykonawcę na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane przez zamawiającego czynności w zakresie realizacji zamówienia umowa przewiduje możliwość żądania przez zamawiającego w szczególności:

1. oświadczenia wykonawcy lub podwykonawcy o zatrudnieniu pracownika na podstawie umowy o pracę,

(**oświadczenie wykonawcy lub podwykonawcy** o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę osób wykonujących czynności, których dotyczy wezwanie zamawiającego.Oświadczenie to powinno zawierać w szczególności: dokładne określenie podmiotu składającego oświadczenie, datę złożenia oświadczenia, wskazanie, że objęte wezwaniem czynności wykonują osoby zatrudnione na podstawie umowy o pracę wraz ze wskazaniem liczby tych osób, imion i nazwisk tych osób, rodzaju umowy o pracę i wymiaru etatu oraz podpis osoby uprawnionej do złożenia oświadczenia w imieniu wykonawcy lub podwykonawcy;)

1. W przypadku uzasadnionych wątpliwości co do przestrzegania prawa pracy przez Wykonawcę lub Podwykonawcę, Zamawiający może zwrócić się o przeprowadzenie kontroli przez Państwową Inspekcję Pracy.

c/ uprawnienia zamawiającego w zakresie kontroli spełniania przez wykonawcę wymagań związanych z zatrudnianiem tych osób oraz sankcji z tytułu niespełnienia tych wymagań:

Szczegółowe wymagania dotyczące realizacji oraz egzekwowania wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę zostały określone w projektowanych postanowieniach umowy, stanowiących załącznik do niniejszej SWZ.

7. Wymagania w zakresie zatrudnienia osób, o których mowa w art. 96 ust. 2 pkt 2, jeżeli zamawiający przewiduje takie wymagania:

Zamawiający przewiduje wymagania w tym zakresie.

Zamawiający wymaga zatrudnienia przez wykonawcę do realizacji zamówienia **osób niepełnosprawnych** w rozumieniu ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych*, - w liczbie: co najmniej 1 osoby na etapie realizacji umowy przez okres minimum 12 miesięcy.

Sposób dokumentowania, spełniania przez Wykonawcę tych wymagań, uprawnienia Zamawiającego w zakresie kontroli spełniania przez Wykonawcę tych wymagań oraz sankcje z tytułu ich niespełnienia określone zostały w proj. post. umowy – zał. nr 7.

UWAGA: Zatrudnienie należy przy tym rozumieć szerzej niż zatrudnienie na podstawie umowy o pracę – w pojęciu tym mieści się również wykonywanie czynności w oparciu o umowy cywilnoprawne.

**8. Informacja o zastrzeżeniu możliwości ubiegania się o udzielenie zamówienia wyłącznie przez wykonawców , o których mowa w art. 94, jeżeli zamawiający przewiduje takie wymagania:**

Zamawiający nie przewiduje takich wymagań.

9. PODWYKONAWSTWO

a/ Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy ( podwykonawcom ). – art. 462 ust. 1 Pzp.

b/ Zamawiający nie zastrzega obowiązku osobistego wykonania przez Wykonawcę kluczowych części zamówienia.

c/ Zamawiający żąda wskazania przez Wykonawcę części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom i podania przez Wykonawcę nazw podwykonawców, jeżeli są już znani. Wykonawca składa niniejsze oświadczenie w formie oświadczenia w formularzu ofertowym stanowiącym zał. nr 2 do SWZ oraz w Części II Sekcja D standardowego formularza Jednolitego Europejskiego Dokumentu Zamówienia stanowiącego załącznik nr 3 do SWZ. ~~Zgłoszenie podwykonawcy, na którego zasoby Wykonawca się powołuje, zobowiązuje Wykonawcę do złożenia wraz z ofertą oświadczenia i na wezwanie Zamawiającego dokumenty potwierdzające nie podleganie wykluczeniu.~~ wykreślone

d/ Jeżeli zmiana albo rezygnacja z podwykonawcy dotyczy podmiotu, na którego zasoby wykonawca powoływał się na zasadach określonych w art. 118 ust. 1 ustawy Pzp w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, wykonawca jest obowiązany wykazać zamawiającemu, że proponowany inny podwykonawca lub wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż podwykonawca, na którego zasoby wykonawca powoływał się w trakcie postepowania o udzielenie zamówienia.

e/ Powierzenie części zamówienia podwykonawcom nie zwalnia Wykonawcy z odpowiedzialności za należyte wykonanie zamówienia.

f/ Zamawiający nie weryfikuje podwykonawców pod kątem braku istnienia podstaw do wykluczenia W takiej sytuacji Wykonawcy nie maja obowiązku składania odrębnych formularzy JEDZ dla wskazanych przez siebie podwykonawców.

10. Opis części zamówienia , jeżeli zamawiający dopuszcza składanie ofert częściowych:

Zamawiający nie dopuszcza składanie ofert częściowych.

Zamawiający nie dokonuje podziału zamówienia na części i tym samym nie dopuszcza składania ofert częściowych . Podział zamówienia na części mógłby spowodować, że Zamawiający otrzymałby ofertę na jedną z części np. na odbiór i transport, podczas gdy na drugą część tj. na zagospodarowanie odpadów nie otrzymałby oferty (bądź odwrotnie) i wówczas wykonanie całości zamówienia byłoby bezcelowe, bądź nawet stanowiło naruszenie ustawy poprzez niewypełnienie zapisanych w niej obowiązków. W tej sytuacji Zamawiający uznał, że podział zamówienia na części nie przyniósł by Zamawiającemu korzyści i nie zapewniłby większej konkurencji w dostępie do zamówienia. W ocenie Zamawiającego powyższe uzasadnia, aby przedmiotu zamówienia nie dzielić na części i udzielić zamówienia jednemu Wykonawcy, gdyż podział niniejszego zamówienia na części nie przyniósłby Zamawiającemu, ani Wykonawcom korzyści, a także ze względu na zakres i wartość zamówienia nie doprowadziłby do otwarcia się na szerszą konkurencję. Odstąpienie od podziału zamówienia na części nie eliminuje możliwości wystąpienia innych Wykonawców w charakterze Podwykonawców.

Wobec powyższego podział zamówienia na części, z uwagi na nadmierne trudności techniczne oraz skoordynowanie działań różnych wykonawców realizujących poszczególne części grozi brakiem należytego jego wykonania. Ponadto Gminie trudno byłoby kontrolować wykonanie zamówienia, wydatkowanie finansów w przypadku umów zawartych z kilkoma wykonawcami na ten sam przedmiot zamówienia w sytuacji, gdy obowiązywały inne ceny jednostkowe za poszczególne frakcje i obszary miasta.

**Liczba części zamówienia, na którą wykonawca może złożyć ofertę, lub maksymalną liczbę części, na które zamówienie może zostać udzielone temu samemu wykonawcy, oraz kryteria lub zasady, mające zastosowanie do ustalenia, które części zamówienia zostaną udzielone jednemu wykonawcy, w przypadku wyboru jego oferty w większej niż maksymalna liczbie części . *– nie dotyczy.***

**11. Informacje dotyczące ofert wariantowych, w tym informacje o sposobie przedstawienia ofert wariantowych oraz minimalne warunki, jakim muszą odpowiadać ofert wariantowe, jeżeli zamawiający wymaga lub dopuszcza ich składanie:**

Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert wariantowych.

12. **Informacje dotyczące przeprowadzenia przez wykonawcę wizji lokalnej lub sprawdzenia przez niego dokumentów niezbędnych do realizacji zamówienia , o których mowa w art. 131 ust. 2, jeżeli zamawiający przewiduje możliwość albo wymaga złożenia oferty po odbyciu wizji lokalnej lub sprawdzeniu tych dokumentów:**

Zamawiający **nie przewiduje możliwości odbycia wizji lokalnej**, nie wymaga też złożenia oferty po odbyciu wizji lokalnej lub sprawdzeniu przez wykonawcę dokumentów niezbędnych do realizacji zamówienia dostępnych na miejscu u zamawiającego.

13. **Informacja o obowiązku osobistego wykonania przez wykonawcę kluczowych zadań, jeżeli zamawiający dokonuje takiego zastrzeżenia zgodnie z art. 60 i art. 121:**

Zamawiający nie zastrzega obowiązku wykonania **przez poszczególnych wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia** kluczowych zadań dotyczących:

1. zamówień na roboty budowlane lub usługi,
2. prac związanych z rozmieszczeniem i instalacją, w ramach zamówienia na dostawy. ( art. 60 ).

Zamawiający nie zastrzega obowiązku osobistego wykonania **przez wykonawcę** kluczowych zadań dotyczących:

1. zamówień na roboty budowlane lub usługi,
2. prac związanych z rozmieszczeniem i instalacją, w ramach zamówienia na dostawy. ( art. 121 ).

14. **Maksymalna liczba wykonawców , z którymi zamawiający zawrze umowę ramową, jeżeli zamawiający przewiduje zawarcie umowy ramowej:**

Nie dotyczy.

|  |  |
| --- | --- |
| **7** | **Termin wykonania zamówienia** |

**Termin wykonania zamówienia**: 24 miesięcy .

Planowany termin realizacji od 01.03.2022 r. do 28.02.2024 r. Faktyczna realizacja nastąpi od daty podpisania umowy przez okres 24 miesięcy.

|  |  |
| --- | --- |
| **8** | **Warunki udziału w postępowaniu** |

1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy nie podlegają wykluczeniu, na zasadach określonych w Rozdziale 9 SWZ, oraz spełniają określone przez Zamawiającego warunki udziału w postępowaniu.

2. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy spełniają warunki dotyczące:

**1/ zdolności do występowania w obrocie gospodarczym:**

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

**2/ uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów:**

*Zamawiający wyznacza szczegółowe warunki w tym zakresie.*

Warunek zostanie uznany za spełniony, jeżeli Wykonawca wykaże , że posiada:

a) wpis do Rejestru Działalności Regulowanej w zakresie obejmującym wszystkie kody odpadów objęte przedmiotem zamówienia zgodnie z art. 9 b i następnymi ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach prowadzonego przez Prezydenta Miasta Skarżyska-Kamiennej jako organu właściwego.

W przypadku podmiotów wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia wymóg posiadania w/w uprawnień dotyczy każdego nich.

**3/ sytuacji ekonomicznej lub finansowej:**

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

**4/ zdolności technicznej lub zawodowej:**

*Zamawiający wyznacza szczegółowe warunki w tym zakresie.*

Wykonawca spełni warunek, jeżeli wykaże że dysponuje:

a/ pojazdami przeznaczonymi do odbioru odpadów komunalnych (śmieciarki ) – minimum 6 szt. , w tym:

- co najmniej 1 pojazdem do odbioru odpadów przeznaczonym do dojazdu do nieruchomości z trudnym dojazdem;

- co najmniej 5 pojazdami przeznaczonymi do odbioru odpadów komunalnych (śmieciarki );

Wyżej wymienione pojazdy powinny spełniać co najmniej wymagania Dyrektywy 2007/715/EC– norma Euro 5 lub wyższa.

**oraz, jeżeli Wykonawca wykaże, że**

b/ wykonał w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania

ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie – **co najmniej jedną usługę odbierania odpadów komunalnych w ciągu następujących po sobie min. dwunastu miesięcy o łącznej masie minimum 15 000,000 Mg**, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu,

dat wykonania i podmiotów, na rzecz których dostawy lub usługi zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te dostawy lub usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty sporządzone przez podmiot, na rzecz którego dostawy lub usługi zostały wykonane, a w przypadku świadczeń powtarzających się lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli wykonawca z przyczyn niezależnych od niego nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – oświadczenie wykonawcy; w przypadku świadczeń powtarzających się lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie **powinny być wystawione w okresie ostatnich 3 miesięcy liczonych wstecz od dnia w którym upływa termin składania ofert** lub wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu .

**Uwaga:** W celu zapewnienia odpowiedniego poziomu konkurencji Zamawiający zaznacza, że dowody dot. usług wykonanych, a w przypadku świadczeń powtarzających się lub ciągłych – również wykonywanych w okresie dłuższym niż 3 lata przed upływem terminu składania ofert – nie zostaną uwzględnione.

W celu potwierdzenia należytego wykonania usług, które zostały już zakończone konieczne jest przedłożenie przez Wykonawcę dokumentu potwierdzającego ich należyte wykonanie przez wymagany, w określonym w SWZ warunku udziału w postępowaniu , minimalny okres 12 miesięcy.

W celu potwierdzenia należytego wykonywania usług, które nie zostały jeszcze zakończone konieczne jest przedłożenie dokumentu potwierdzającego ich należyte wykonywanie przez wymagany, w określonym w SWZ warunku udziału w postępowaniu , minimalny okres 12 miesięcy.

Konieczność wykazania przez Wykonawców należytego wykonania usług przez wymagany okres 12 miesięcy zarówno w przypadku usług zakończonych, jak i tych będących w toku realizacji podyktowana jest koniecznością zachowania zasady równego traktowani Wykonawców.

**UWAGA: W przypadku gdy jakakolwiek wartość dotycząca powyższych warunków wyrażona będzie w walucie obcej, Zamawiający przeliczy tę wartość w oparciu o średni kurs walut Narodowego Banku Polskiego dla danej waluty z dnia, w którym nastąpi publikacja przedmiotowego postępowania. Jeżeli w tym dniu nie będzie opublikowany średni kurs NBP, Zamawiający przyjmie średni kurs z ostatniego dnia przed dniem publikacji. – nie dotyczy.**

**3.** Zamawiający w stosunku do Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, w odniesieniu do warunku dotyczącego zdolności technicznej lub zawodowej dopuszcza łączne spełnianie warunku przez Wykonawców.

**4.** Zamawiający może na każdym etapie postepowania uznać, że wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli posiadanie przez wykonawcę sprzecznych interesów, w szczególności zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.

|  |  |
| --- | --- |
| **9** | **Podstawy wykluczenia z postępowania:** |
| **a** | **Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ust. 1**  ***(Obligatoryjne przesłanki wykluczenia wykonawców z postępowania )*** |
| **b** | **Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 109 ust. 1 , jeżeli zamawiający je przewiduje**  ***( fakultatywne przesłanki wykluczenia wykonawców z postępowania )*** |

1. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się Wykonawców, w stosunku do których zachodzi którakolwiek z okoliczności wskazanych:

1/ w art. 108 ust. 1 ustawy Pzp; *(obligatoryjne* )

2/ w art. 109 ust. 1 pkt 4 *(fakultatywne)*  tj.:

a/ w stosunku do którego otwarto likwidację, ogłoszono upadłość, którego aktywami zarządza likwidator lub sąd, zawarł układ z wierzycielami, którego działalność gospodarcza jest zawieszona albo znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury; **( art. 109 ust. 1 pkt 4 Pzp )** .

2. Wykluczenie Wykonawcy następuje zgodnie z art. 111 ustawy Pzp.

3. **Wykonawca nie podlega wykluczeniu w okolicznościach określonych w art. 108 ust. 1 pkt 1,2,5 i 6 lub art. 109 ust. 1 pkt 2-5 i 7-10 ustawy Pzp, jeżeli udowodni zamawiającemu, że spełnił łącznie przesłanki wskazane w art. 110 ust. 2 ustawy Pzp.**

4. Zamawiający oceni, czy podjęte przez wykonawcę czynności, o których mowa w art. 110 ust. 2 ustawy Pzp są wystarczające do wykazania jego rzetelności, uwzględniając wagę i szczególne okoliczności czynu wykonawcy. Jeżeli podjęte przez wykonawcę czynności nie są wystarczające do wykazania jego rzetelności, zamawiający wyklucza wykonawcę.

|  |  |
| --- | --- |
| **10** | **Oświadczenia i dokumenty, jakie zobowiązani są dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz wykazania braku podstaw wykluczenia**  **( PODMIOTOWE środki dowodowe )** |

**Informacje na temat sposobu przekazywania Zamawiającemu JEDZ:**

1. W związku z zastrzeżeniem możliwości zastosowania w ramach niniejszego postępowania zgodnie z art. 139 ustawy Pzp tzw. procedury odwróconej Zamawiający przewiduje możliwość złożenia oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp ( tzw. oświadczenia wstępnego – w postaci JEDZ ) wyłącznie od wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, co jednocześnie oznacza, iż Wykonawcy nie są zobowiązani do składania tych oświadczeń ( JEDZ ) wraz z ofertą.

Zgodnie z art. 139 ust. 2 Pzp **Zamawiający żąda złożenia oświadczenia o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu ( JEDZ) wyłącznie od wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona wraz z dokumentami** wskazanymi **w rozdziale 10 pkt 4 SWZ**.

2. Mając na uwadze pkt 1 na wezwanie Zamawiającego – Wykonawca zobowiązany będzie złożyć oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu i spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, o którym mowa w artykule 125 ust. 1 ustawy Pzp – w zakresie określonym w SWZ ( rozdział 8 Warunki udziału w postępowaniu ).

a/ Oświadczenie to (JEDZ ) stanowi dowód potwierdzający brak podstaw wykluczenia w postepowaniu , na dzień składania ofert **oraz stanowi dowód tymczasowo zastępujący wymagane przez Zamawiającego** **podmiotowe środki dowodowe wskazane w pkt. 4.**

b/ Instrukcja wypełnienia JEDZ – stanowi zał. nr 4 do SWZ.

**W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie, o niepodleganiu wykluczeniu – JEDZ składa każdy z wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie. Oświadczenie to ma potwierdzać brak podstaw wykluczenia.**

**JEDZ należy wypełnić z zastrzeżeniem poniższych uwag:**

* 1. w Części II Sekcji D JEDZ (*Informacje dotyczące podwykonawców, na których zdolności Wykonawca nie polega*) Wykonawca oświadcza czy zamierza zlecić osobom trzecim podwykonawstwo jakiejkolwiek części zamówienia (w przypadku twierdzącej odpowiedzi podaje ponadto, o ile jest to wiadome, wykaz proponowanych podwykonawców), natomiast Wykonawca nie jest zobowiązany do przedstawienia w odniesieniu do tych podwykonawców odrębnych ESPD, zawierających informacje wymagane w Części II Sekcja A i B oraz w Części III;
  2. w Części IV Zamawiający żąda jedynie ogólnego oświadczenia dotyczącego wszystkich kryteriów kwalifikacji (sekcja α), bez wypełniania poszczególnych Sekcji A, B, C i D;
  3. Część V (*Ograniczenie liczby kwalifikujących się kandydatów*) należy pozostawić niewypełnioną.

Wykonawca złoży oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu na formularzu jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia (JEDZ), sporządzonym zgodnie ze wzorem standardowym formularza określonego w rozporządzeniu wykonawczym Komisji (UE) 2016/7 z dnia 5 stycznia 2016 r. ustanawiającym standardowy formularz jednolitego dokumentu zamówienia ( Dz.Urz.UE L 3 z 06.01.2016, str. 16 ).

2. Informacje zawarte w oświadczeniu, o którym mowa w pkt 1 stanowią wstępne potwierdzenie, że Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.

Oświadczenie, o którym mowa powyżej, stanowi dowód potwierdzający brak podstaw wykluczenia, spełnianie warunków udziału w postępowaniu, odpowiednio na dzień składania ofert, tymczasowo zastępujący wymagane przez zamawiającego podmiotowe środki dowodowe.

a/ JEDZ należy sporządzić w postaci elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym. Oświadczenia podmiotów składających ofertę wspólnie oraz podmiotów udostępniających zasoby składane są na formularzu JEDZ powinny mieć formę dokumentu elektronicznego, podpisanego kwalifikowanym podpisem elektronicznym przez każdego z nich w zakresie w jakim potwierdzają okoliczności, o których mowa w treści art. 57 ustawy pzp.

b/ Zalecenia Zamawiającego odnośnie kwalifikowanego podpisu elektronicznego:

- dla dokumentów w formacie „pdf” zaleca się podpis formatem PAdES,

- dokumenty w formacie innym niż „pdf” zaleca się podpisywać XAdES.

c/ Zamawiający dopuszcza przesyłanie danych w formatach dopuszczonych odpowiednimi przepisami prawa, tj. m.in.: pdf, doc, docx, rtf, xps, odt, przy czym zaleca się wykorzystywanie plików w formacie pdf. Wykonawca wypełnia JEDZ, tworząc dokument elektroniczny, korzystając z narzędzia ESPD lub innych dostępnych narzędzi lub oprogramowania, które umożliwiają wypełnienie JEDZ i utworzenie dokumentu elektronicznego, w szczególności w jednym z formatów.

d/ Po stworzeniu lub wygenerowaniu przez Wykonawcę dokumentu elektronicznego JEDZ, Wykonawca podpisuje ww. dokument kwalifikowanym podpisem elektronicznym, wystawionym przez dostawcę kwalifikowanej usługi zaufania, będącego podmiotem świadczącym usługi certyfikacyjne – podpis elektroniczny, spełniające wymogi bezpieczeństwa określone w ustawie. Podmioty takie są wpisane do rejestru Ministra ds. informatyzacji prowadzonego przez Narodowe Centrum Certyfikacji . Lista podmiotów udostępniających usługę kwalifikowanego podpisu elektronicznego dostępna jest na stronie [www.nccert.pl](http://www.nccert.pl) .

e/ Zamawiający informuje, że pod poniższym adresem jest dostępny jednolity dokument (JEDZ) w formie elektronicznej:

<https://espd.uzp.gov.pl>

f) Instrukcja wypełniania jednolitego dokumentu (JEDZ) jest dostępna pod poniższym adresem:

<https://www.uzp.gov.pl/__data/assets/pdf_file/0026/45557/Jednolity-Europejski-Dokument-Zamowienia-instrukcja-2021.01.20.pdf>

g) Wykonawca w części IV JEDZ może ograniczyć się do złożenia ogólnego oświadczenia dotyczącego wszystkich kryteriów kwalifikacji.

3. Zamawiający przed wyborem najkorzystniejszej oferty wzywa wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia **w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 10 dni od dnia wezwania**, aktualnych na dzień złożenia podmiotowych środków dowodowych. **( art. 126 ust. 1 Pzp ) tj. wymienionych poniżej.**

**4. Podmiotowe środki dowodowe wymagane od wykonawcy obejmują:**

***Zgodnie z art. 126 ust. 1 ustawy Pzp Zamawiający przed wyborem najkorzystniejszej oferty wezwie wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona , do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 10 dni, aktualnych na dzień złożenia następujących podmiotowych środków dowodowych:***

**W zakresie braku podstaw do wykluczenia z postepowania w okolicznościach, o których mowa w art. 108 ust. 1 ustawy Pzp (** *podstawy obligatoryjne* **) oraz art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp (** *podstawy fakultatywne* **) Wykonawca składa:**

* + 1. **informację z Krajowego Rejestru w zakresie:**

**a/ art. 108 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Pzp.**

**b/ art. 108 ust. 1 pkt 4 ustawy , dotyczącej orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka karnego –** sporządzonej nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jej złożeniem.

* + 1. **Oświadczenie wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy ( zawartych w JEDZ ) w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania wskazanych przez zamawiającego, o których mowa w:**

a/ art. 108 ust. 1 pkt 3 ustawy,

b/ art. 108 ust. 1 pkt 4 ustawy, dotyczących orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka zapobiegawczego,

c/ art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy, dotyczących zawarcia z innymi wykonawcami porozumienia mającego na celu zakłócenie konkurencji,

d/ art. 108 ust. 1 pkt 6 ustawy.

**- wg załącznika Nr 5 do SWZ.**

* + 1. **Oświadczenie wykonawcy, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy, o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej,** w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2020 r. poz. 1076), z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę, ofertę częściową lub wniosek o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, albo oświadczenia o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty, oferty częściowej lub wniosku o dopuszczenie do udziału w postępowaniu niezależnie od innego wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej – **załącznik nr 6 do SWZ**;
    2. **Odpis lub informacja z Krajowego Rejestru Sądowego lub z Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy**, sporządzonych nie wcześniej niż 3 miesiące przed jej złożeniem, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji;
    3. **informacji z Centralnego Rejestru Beneficjentów Rzeczywistych**, w zakresie [art. 108 ust. 2](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danjzhe) ustawy, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do tego rejestru, sporządzonej nie wcześniej niż 3 miesiące przed jej złożeniem.

**W zakresie spełnienia warunków udziału w postepowaniu:**

1. 1) potwierdzenie wpisu do rejestru działalności regulowanej, o którym mowa w art. 9b ust. 2
   * 1. ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U.

z 2021 r. poz. 888 ze zm.) w zakresie odbioru wszystkich rodzajów odpadów objętych

niniejszym postępowaniem,

**2) wykaz narzędzi, wyposażenia zakładu lub urządzeń technicznych dostępnych wykonawcy**

w celu wykonania zamówienia publicznego wraz z informacją o podstawie dysponowania

tymi zasobami - **załącznik nr 9 do SWZ**;

**3) wykaz usług** wraz załączeniem dowodów określających czy te usługi zostały wykonane lub

są wykonywane należycie. - **załącznik nr 10 do SWZ**;

5. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, **zamiast dokumentu, o których mowa w ust. 4 pkt 4,** składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające, że nie otwarto jego likwidacji, nie ogłoszono upadłości, jego aktywami nie zarządza likwidator lub sąd, nie zawarł układu z wierzycielami, jego działalność gospodarcza nie jest zawieszona ani nie znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury. **Dokument, o którym mowa powyżej, powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed ich złożeniem.**

6. Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, nie wydaje się dokumentów, o których mowa **w ust. 4 pkt 4,** zastępuje się je odpowiednio w całości lub w części dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, które dokument miał dotyczyć, złożone pod przysięgą, lub, jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania nie ma przepisów o oświadczeniu pod przysięgą, złożone przed organem sądowym lub administracyjnym, notariuszem, organem samorządu zawodowego lub gospodarczego, właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy. **Dokument, o którym mowa powyżej, powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed ich złożeniem.**

7. Zamawiający nie wzywa do złożenia podmiotowych środków dowodowych, jeżeli **( art. 127 ust. 1 Pzp )** :

1) może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne, o ile wykonawca wskazał w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 p.z.p dane umożliwiające dostęp do tych środków;

2) podmiotowym środkiem dowodowym jest oświadczenie, którego treść odpowiada zakresowi oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1.

**8.** Wykonawca nie jest zobowiązany do złożenia podmiotowych środków dowodowych, które zamawiający posiada, jeżeli wykonawca wskaże te środki oraz potwierdzi ich prawidłowość i aktualność. **( art. 127 ust. 2 Pzp ).**

**9. Podmiotowe środki dowodowe sporządzone w języku obcym muszą być złożone wraz z tłumaczeniem na język polski.**

**10.** W zakresie nieuregulowanym ustawą p.z.p. lub niniejszą SWZ do oświadczeń i dokumentów składanych przez Wykonawcę w postępowaniu zastosowanie mają w szczególności przepisy rozporządzenia Ministra Rozwoju Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy oraz rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie.

|  |  |
| --- | --- |
| **11** | **Poleganie na zasobach innych podmiotów art. 118 – 123 ustawy Pzp** |

1. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych podmiotów udostępniających zasoby, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków prawnych.

2. W odniesieniu do warunków dotyczących doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach podmiotów udostępniających zasoby, jeśli podmioty te wykonają świadczenie do realizacji którego te zdolności są wymagane.

3. **Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, składa, wraz z ofertą, zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby** do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji danego zamówienia lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów **( zgodnie z art. 118 ust. 3 ustawy Pzp ).** Wzór oświadczenia stanowi **załącznik nr 11 do SWZ.**

4. Zamawiający ocenia, czy udostępniane wykonawcy przez podmioty udostępniające zasoby zdolności techniczne lub zawodowe, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu, a także bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, które zostały przewidziane względem wykonawcy.

5. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe podmiotu udostępniającego zasoby nie potwierdzają spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami albo wykazał, że samodzielnie spełnia warunki udziału w postępowaniu **( zgodnie z art. 122 ustawy Pzp ).**

**UWAGA:** Wykonawca nie może, po upływie terminu składania ofert, powoływać się na zdolności lub sytuację podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli na etapie składania ofert nie polegał on w danym zakresie na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby **( zgodnie z art. 123 ustawy Pzp )**.

6. Wykonawca, w przypadku polegania na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, przedstawia, wraz z oświadczeniem, o którym mowa w **Rozdziale 10 ust. 1** SWZ, także oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu, w zakresie, w jakim wykonawca powołuje się na jego zasoby, zgodnie z katalogiem dokumentów **określonych w Rozdziale 17 SWZ ( zgodnie z art. 125 ust. 5 ustawy Pzp ).**

|  |  |
| --- | --- |
| **12** | **Informacja dla wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia ( spółki cywilne / konsorcja )** |

1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia **( art. 58 ustawy Pzp ).** W takim przypadku Wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu albo do reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. **Pełnomocnictwo winno być załączone do oferty.**

2. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, oświadczenia, o których mowa **w Rozdziale 10 ust. 1 SWZ**, **składa każdy z wykonawców. Oświadczenia te potwierdzają brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w zakresie, w jakim każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu.**

3. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika, które **roboty budowlane/dostawy/usług**i ( w zależności od tego co jest przedmiotem postępowania ) wykonają poszczególni wykonawcy.

4. **Oświadczenia i dokumenty potwierdzające brak podstaw do wykluczenia z postępowania składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie**.

|  |  |
| --- | --- |
| **13** | **PRZEDMIOTOWE środki dowodowe** |

Zamawiający nie przewiduje przedmiotowych środków dowodowych.

|  |  |
| --- | --- |
| **14** | **Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego , które zostaną wprowadzone do treści tej umowy** |

1. Wybrany Wykonawca jest zobowiązany do zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych w projektowanych postanowieniach umowy, stanowiących **Załącznik nr 7 do SWZ.**

2. Zakres świadczenia Wykonawcy wynikający z umowy jest tożsamy z jego zobowiązaniem zawartym w ofercie.

3. Zmiana umowy podlega unieważnieniu, jeżeli została dokonana z naruszeniem art. 454 i art. 455 ustawy Pzp.

4. Zamawiający **przewiduje/ ~~nie przewiduje~~** możliwość zmiany zawartej umowy w stosunku do treści wybranej oferty w zakresie wskazanym we wzorze umowy.

5. Zmiana umowy wymaga dla swojej ważności, pod rygorem nieważności, zachowania formy pisemnej.

|  |  |
| --- | --- |
| **15** | **Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których zamawiający będzie komunikował się z wykonawcami, oraz informacje o wymaganiach i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej** |

**Informacje o sposobie komunikowania się Zamawiającego z Wykonawcami**

**( nie dotyczy składania ofert i wniosków ):**

1. W postępowaniu o udzielenie zamówienia komunikacja pomiędzy Zamawiającym a Wykonawcami w szczególności składanie oświadczeń, wniosków ( innych niż wskazanych w rozdziale Opis sposobu przygotowywania ofert ) , zawiadomień oraz przekazywanie informacji odbywa się elektronicznie za pośrednictwem :

- **dedykowanego formularza: „Formularz do komunikacji”** dostępnego na ePUAP oraz udostępnionego przez mini Portal. **We wszelkiej korespondencji związanej z niniejszym postępowaniem Zamawiający posługują się numerem ogłoszenia ( odpowiednio BZP, TED lub ID postępowania ).**

2. Zamawiający może również komunikować się z Wykonawcami za pomocą poczty elektronicznej na adres e-mail: - [e.zawidczak@um.skarzysko.pl](mailto:e.zawidczak@um.skarzysko.pl); [a.szumielewicz@um.skarzysko.pl](mailto:a.szumielewicz@um.skarzysko.pl)

( W przypadku porozumiewania się za pomocą poczty elektronicznej należy korespondencję kierować na obydwa ww. adresy mailowe jednocześnie ).

3. Dokumenty elektroniczne, składane są przez Wykonawcę za pośrednictwem **„Formularza do komunikacji**” jako załączniki. Zamawiający dopuszcza również możliwość składania dokumentów elektronicznych za pomocą poczty elektronicznej, na wskazany w pkt 2 adres email. Sposób sporządzenia dokumentów elektronicznych musi być zgodny z wymaganiami określonymi w rozporządzeniu Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie ( Dz.U. z 2020 poz. 2452 ) oraz rozporządzeniu Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy ( Dz.U. z 2020 poz. 2415 ).

### 4. Osoby uprawnione do porozumiewania się z Wykonawcami:

w zakresie dotyczącym zagadnień formalno-prawnych ( procedura):

imię i nazwisko: Edyta Zawidczak, Anna Szumielewicz

e-mail: [e.zawidczak@um.skarzysko.pl](mailto:e.zawidczak@um.skarzysko.pl)

[a.szumielewicz@um.skarzysko.pl](mailto:a.szumielewicz@um.skarzysko.pl)

**5.** Wykonawca zamierzający wziąć udział w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, musi posiadać konto na ePUAP. Wykonawcy posiadający konto na ePUAP ma dostęp do formularzy: „**Formularz do złożenia, zmiany, wycofania oferty lub wniosku”** oraz do **„Formularza do komunikacji”.**

**6.** Wymagania techniczne i organizacyjne wysłania i odbierania dokumentów elektronicznych, elektronicznych kopii dokumentów i oświadczeń oraz informacji przekazywanych przy ich użyciu opisane zostały w *Regulaminie korzystania z systemu miniPortal oraz Warunkach korzystania z elektronicznej platformy usług administracji publicznej( ePUAP).*

**7.** Maksymalny rozmiar plików przesyłanych za pośrednictwem dedykowanych formularzy: **„Formularz złożenia, zmiany, wycofania oferty lub wniosku”** i **„Formularza do komunikacji”** wynosi 150 MB.

**8.** Za datę przekazania oferty, wniosków, zawiadomień, dokumentów elektronicznych, oświadczeń lub elektronicznych kopii dokumentów lub oświadczeń oraz innych informacji przyjmuje się datę ich przekazania na ePUAP.

**9. Zamawiający przekazuje link do postępowania oraz ID postępowania jako załącznik do niniejszej SWZ/OPZ.** Dane postępowania można wyszukać również na Liście wszystkich postępowań w miniPortalu klikając wcześniej opcję „Dla Wykonawców” lub ze strony głównej z zakładki Postępowania.

|  |  |
| --- | --- |
| **16** | **Wyjaśnienia treści SWZ (art. 135 Pzp )** |

1. Wykonawca może zwrócić się do zamawiającego z wnioskiem o wyjaśnienie treści SWZ.

2. Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 6 dni przed upływem terminu składania ofert albo nie później niż na 4 dni przed upływem terminu składania ofert w przypadku, o którym mowa w art. 138 ust. 2 pkt 2, pod warunkiem że wniosek o wyjaśnienie treści SWZ wpłynął do zamawiającego nie później niż na odpowiednio 14 albo 7 dni przed upływem terminu składania ofert.

3. Jeżeli zamawiający nie udzieli wyjaśnień w terminie, o którym mowa w ust. 2, przedłuża termin składania ofert o czas niezbędny do zapoznania się wszystkich zainteresowanych wykonawców z wyjaśnieniami niezbędnymi do należytego przygotowania i złożenia ofert. W przypadku gdy wniosek o wyjaśnienie treści SWZ nie wpłynął w terminie, o którym mowa w ust. 2, zamawiający nie ma obowiązku udzielania wyjaśnień SWZ oraz obowiązku przedłużenia terminu składania ofert.

4. Przedłużenie terminu składania ofert, o którym mowa w ust. 2, nie wpływa na bieg terminu składania wniosku o wyjaśnienie treści SWZ.

|  |  |
| --- | --- |
| **17** | **Informacje o sposobie komunikowania się zamawiającego z wykonawcami w inny sposób niż przy użyciu środków komunikacji elektronicznej w przypadku zaistnienia jednej z sytuacji określonych w art. 65 ust. 1, art. 66 i art. 69** |

Nie dotyczy.

|  |  |
| --- | --- |
| **18** | **Wskazanie osób uprawnionych do komunikowania się z wykonawcami** |

1. Zamawiający wyznacza następujące osoby do kontaktu z Wykonawcami:

**w zakresie dotyczącym zagadnień formalno-prawnych ( procedura):**

imię i nazwisko: Edyta Zawidczak, Anna Szumielewicz

tel. 41-25-21-189

e-mail: [e.zawidczak@um.skarzysko.pl](mailto:e.zawidczak@um.skarzysko.pl)

[a.szumielewicz@um.skarzysko.pl](mailto:a.szumielewicz@um.skarzysko.pl)

**w zakresie dotyczącym przedmiotu zamówienia:**

imię i nazwisko: Michał Szuster Beata Grzybowska

tel. 41-25-20-171 tel. 41-25-20-171

e-mail: [m.szuster@um.skarzysko.pl](mailto:m.szuster@um.skarzysko.pl) [b.grzybowska@um.skarzysko.pl](mailto:b.grzybowska@um.skarzysko.pl)

2. Zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy Pzp postępowanie o udzielenie zamówienia, z zastrzeżeniem wyjątków przewidzianych w ustawie Pzp, prowadzi się pisemnie.

3. Komunikacja, w tym składanie ofert, wymiana informacji oraz przekazywanie dokumentów lub oświadczeń między zamawiającym a wykonawcą, z uwzględnieniem wyjątków określonych w ustawie Pzp, odbywa się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.

|  |  |
| --- | --- |
| **19** | **Termin związania ofertą** |

1. Wykonawca jest związany ofertą od dnia upływu terminu składania ofert do dnia: **17.05. 2022 r.** **(120 dni ).**

2. W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą określonego w SWZ, Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą zwraca się jednokrotnie do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż 30 dni.

3. Przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa w ust. 2, wymaga złożenia przez Wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą.

|  |  |
| --- | --- |
| **20** | **Opis sposobu przygotowania i złożenia oferty** |

**Sposób przygotowania oferty**

### 1. Wymogi formalne:

a/ oferta musi obejmować całość zamówienia i musi być sporządzona zgodnie z wymogami zawartymi w niniejszej SWZ;

b/ Wykonawca **może złożyć tylko jedną ofertę** wg wzoru formularza oferty zał. nr 2.

1. ~~Ofertę oraz oświadczenie, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp sporządza się pod rygorem nieważności w postaci elektronicznej i opatruje kwalifikowanym podpisem elektronicznym lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.~~

Ofertę oraz oświadczenie, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp sporządza się pod rygorem nieważności w formie elektronicznej ( opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym).

1. Oferta musi być sporządzona w języku polskim, w formacie danych zgodnym z obowiązującym rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 12 kwietnia 2012 r. w sprawie Krajowych Ram Interoperacyjności, minimalnych wymagań dla rejestrów publicznych i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych wymagań dla systemów teleinformatycznych, np. pdt, doc, docx, odt i podpisana kwalifikowanym podpisem elektronicznym przez osobę upoważnioną do reprezentowania Wykonawcy, zgodnie z formą reprezentacji Wykonawcy określoną w rejestrze lub innym dokumencie, właściwym dla danej formy organizacyjnej Wykonawcy albo przez upełnomocnionego przedstawiciela Wykonawcy. Wybór formatu musi umożliwiać użycie kwalifikowanego podpisu elektronicznego. **Zamawiający zaleca przesłanie oferty w formacie pdf.** Sposób złożenia oferty, w tym zaszyfrowania oferty opisany został w Regulaminie korzystania z miniPortalu.
2. Do przygotowania oferty zaleca się skorzystanie z formularza oferty, stanowiącego załącznik nr 2 do SWZ. W przypadku gdy Wykonawca nie skorzysta z tego wzoru, oferta powinna zawierać wszystkie informacje wymagane we wzorze.
3. **PEŁNOMOCNICTWO** – jeżeli dotyczy - Jeżeli osobą podpisującą ofertę, nie jest osoba upoważniona do reprezentowania Wykonawcy, zgodnie z formą reprezentacji Wykonawcy określoną w rejestrze lub innym dokumencie, właściwym dla danej formy organizacyjnej należy wraz z ofertą złożyć **pełnomocnictwo** do podpisania oferty. Oświadczeń i pozostałych wymaganych przez Zamawiającego dokumentów oraz do składania ewentualnych wyjaśnień.

Pełnomocnictwo do złożenia oferty musi być złożone w oryginale w takiej formie, jak składana oferta ( tj. w formie elektronicznej lub postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym ).

Dopuszcza się także złożenie elektronicznej kopii (skanu ) pełnomocnictw sporządzonych uprzednio w formie pisemnej, w formie elektronicznego poświadczenia sporządzonego stosownie do art. 97 § 2 ustawy z dnia 14 lutego 1991 r. Prawo o notariacie ( Dz.U. z 2020 r., poz. 1192 ), które to poświadczenie notariusz opatruje kwalifikowanym podpisem elektronicznym, bądź też poprzez opatrzenie skanu pełnomocnictwa sporządzonego uprzednio w formie pisemnej kwalifikowanym podpisem, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym mocodawcy. Elektroniczne kopia pełnomocnictwa nie może być uwierzytelniona przez upełnomocnionego.

1. **TAJEMNICA PRZEDSIĘBIORSTWA** – jeżeli dotyczy - Wszelkie informacje stanowiące **tajemnicę przedsiębiorstwa** w rozumieniu ustawy z 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz.U. 2020 , poz. 1913 ), które Wykonawca zastrzeże jako tajemnicę przedsiębiorstwa, powinny zostać przekazane w wydzielonym i odpowiednio oznaczonym pliku. **Wykonawca zobowiązany jest wraz z podaniem informacji zastrzeżonych jako tajemnica przedsiębiorstwa wykazać spełnienie przesłanek określonych w art. 11 ust. 2 ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji.** Zastrzeżenie przez Wykonawcę tajemnicy przedsiębiorstwa bez uzasadnienia będzie traktowane przez Zamawiającego jako bezskuteczne, ze względu na zaniechanie przez Wykonawcę podjęcia, przy dołożeniu należytej staranności, działań w celu utrzymania poufności objętych klauzula informacji zgodnie z art. 18 ust. 3 ustawy Pzp.

Wszelkie informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, które Wykonawca zastrzeże jako tajemnicę przedsiębiorstwa, powinny zostać złożone w osobnym pliku wraz z jednoczesnym zaznaczeniem polecenia „**Załącznik stanowiący tajemnicę przedsiębiorstwa”** a następnie wraz z plikami stanowiącymi jawną część skompresowane do jednego pliku archiwum (ZIP).

1. W przypadku gdy podmiotowe środki dowodowe, inne dokumenty, lub dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania odpowiednio Wykonawcy, Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia publicznego, podmiotu udostępniającego zasoby na zasadach określonych w art. 118 ustawy Pzp lub podwykonawcy niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby na takich zasadach, **zostały wystawione przez upoważnione podmioty inne niż Wykonawca, Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostepniający zasoby lub podwykonawca, jako dokument elektroniczny, przekazuje się ten dokument**.
2. W przypadku gdy dokumenty, o których mowa w pkt 7 zostały wystawione przez upoważnione podmioty ( inne niż Wykonawca, Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostepniający zasoby lub podwykonawca) jako dokumenty w postaci papierowej, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym, poświadczające zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej.
3. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, o którym mowa w pkt 8 dokonuje w przypadku:
   1. podmiotowych środków dowodowych oraz dokumentów potwierdzających umocowanie do reprezentowania – odpowiednio Wykonawca, Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, w zakresie podmiotowych środków dowodowych potwierdzających umocowanie do reprezentowania, którego każdego z nich dotyczą;
   2. innych dokumentów, w tym dokumentów , o których mowa w art. 94 ust. 2 ustawy Pzp – odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą.
4. Dodatkowe zalecenia dla Wykonawcy przygotowującego ofertę:
   1. Wykonawca powinien pamiętać, aby plik z podpisem przekazać łącznie z dokumentem podpisywanym;
   2. Zamawiający zaleca aby w przypadku podpisywania pliku przez kilka osób, stosować podpisy tego samego rodzaju. Podpisywanie różnymi rodzajami podpisów np. osobistym i kwalifikowanym może doprowadzić do problemów w weryfikacji plików;
   3. Zamawiający zaleca, aby Wykonawca z odpowiednim wyprzedzeniem przetestował możliwość prawidłowego wykorzystania wybranej metody podpisania plików ofert.
5. **OFERTĘ należy złożyć z wymaganymi załącznikami:**
6. Wykonawca zobowiązany jest złożyć **Formularz oferty pod rygorem nieważności w formie elektronicznej.** Formularz oferty stanowi załącznik nr 2 do SWZ.
7. Wraz z formularzem oferty ( **Formularz ofertowy – zgodny z załączonym drukiem, który zawiera cenę wyliczoną w sposób opisany w rozdziale 22 SWZ tj. załącznik Nr 2 do SWZ )**, Wykonawca zobowiązany jest złożyć:

|  |
| --- |
| **Pełnomocnictwo lub inny dokument potwierdzający umocowanie osoby ( osób ) reprezentujących Wykonawcę / Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia / podmiot trzeci – jeżeli dotyczy** ( jeżeli w imieniu Wykonawcy działa osoba, której umocowanie do jego reprezentowania nie wynika z dokumentów rejestrowych );  **UWAGA:**  Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo do reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. |
| **Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia ( jeżeli dotyczy )** |
| **Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika jaki zakres rzeczowy wykonania zamówienia realizować zamierzają poszczególni wykonawcy tj.:**  **- Oświadczenie Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia** składane  na podstawie art. 117 ust. 4 ustawy z dnia 11.09.2019 r. PZP **dot. dostaw, usług lub robót**  **budowlanych , które wykonają poszczególni Wykonawcy – ~~załącznik nr 12~~; załącznik nr 13** |
| **Wykonawca, który polega na zasobach innych podmiotów ( jeżeli dotyczy ) składa wraz z ofertą :** |
| **oświadczenie podmiotu o udostępnieniu zasobów wskazujące na okoliczności opisane w rozdziale 11 SWZ tj. ZOBOWIĄZANIE innego podmiotu do udostępnienia zasobów**  stosowanie do treści art. 118 ustawy Pzp **( załącznik Nr 11 do SWZ )**  ( W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia wykonawcy mogą polegać na zdolnościach podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli podmioty te wykonują roboty budowlane lub usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane) |

**Złożenie oferty**

1. Wykonawca składa **ofertę** za pośrednictwem **„Formularza do złożenia, zmiany, wycofania oferty lub wniosku”** dostępnego na ePUAP i udostępnionego również na miniPortalu. Funkcjonalność do zaszyfrowania oferty przez Wykonawcę jest dostępna dla wykonawców miniPortalu, w szczegółach danego postępowania. W formularzu **oferty** Wykonawca zobowiązany jest podać adres skrzynki ePUAP, na którym prowadzona będzie korespondencja związana z postepowaniem

2. Ofertę należy sporządzić w języku polskim.

3. Ofertę składa się, pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej **( dot. postępowania o udzielenie zamówienia o wartości równej lub przekraczającej progi unijne) – nie dotyczy.**

**Ofertę składa się, pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym (** dot. postępowania o udzielenie zamówienia o wartości mniejszej niż progi unijne ).

4. Sposób złożenia oferty, w tym zaszyfrowania oferty opisany został w „Instrukcji użytkownika”, dostępnej na stronie: <https://miniportal.uzp.gov.pl/>

5. Jeżeli dokumenty elektroniczne, przekazywane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, zawierają informacje stanowiące tajemnice przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji ( Dz.U. z 2020 r. poz. 1913 ), wykonawca w celu utrzymania w poufności tych informacji, przekazuje je w wydzielonym i odpowiednio oznaczonym pliku, wraz jednoczesnym zaznaczeniem polecenia **„Załącznik stanowiący tajemnicę przedsiębiorstwa”** a następnie wraz z plikami stanowiącymi jawną część należy ten plik zaszyfrować.

6. ~~Do oferty należy dołączyć Jednolity Europejski Dokument Zamówienia w formie elektronicznej, a następnie zaszyfrować wraz z plikami stanowiącymi ofertę~~**~~. ( dot. postępowań o wartości równej lub wyższej niż progi unijne ) - nie dotyczy.~~**

**~~Do oferty należy dołączyć oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu, spełnianiu warunków udziału w postepowaniu lub kryteriów selekcji, w zakresie wskazanym w SWZ w formie elektronicznej lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym, a następnie zaszyfrować wraz z plikami stanowiącymi ofertę.~~**

Do oferty należy dołączyć Jednolity Europejski Dokument Zamówienia w formie elektronicznej, a następnie zaszyfrować wraz z plikami stanowiącymi ofertę**. ( dot. postępowań o wartości równej lub wyższej niż progi unijne ) - nie dotyczy** z uwagi na zastosowanie procedury odwróconej.

**7.** Oferta może być złożona tylko do upływu terminu składania ofert.

8. Wykonawca może przed upływem terminu do składania ofert wycofać ofertę za pośrednictwem **„Formularza do złożenia, zmiany, wycofania oferty lub wniosku”** dostępnego na ePUAP i udostępnionego również na miniPortalu. Sposób wycofania oferty został opisany w „Instrukcji użytkownika” dostępnej na miniPortalu.

9. Wykonawca po upływie terminu do składania ofert nie może skutecznie dokonać zmiany ani wycofać złożonej oferty.

|  |  |
| --- | --- |
| **21** | **Sposób oraz termin składania i otwarcia ofert** |

1. **Ofertę należy złożyć do dnia 18.01.2022 r. do godziny 11:00 .**

O terminie złożenia oferty decyduje czas pełnego przeprocesowania transakcji na Platformie.

UWAGA: Zgodnie z art. 138.4 Pzp - Zamawiający może wyznaczyć termin składania ofert krótszy niż określony w ust. 1 ( ww. art. ) , jeżeli składanie ofert odbywa się w całości przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, w sposób określony w art. 63 ust. 1.

2. **Otwarcie ofert nastąpi w dniu 18.01.2022 r. , o godzinie 12:00 .**

Otwarcie ofert jest niejawne.

**Otwarcie ofert następuje poprzez użycie mechanizmu do odszyfrowania ofert dostępnego po zalogowaniu w zakładce Deszyfrowanie na miniPortalu i następuje poprzez wskazanie pliku do odszyfrowania.**

3. Zamawiający, najpóźniej przed otwarciem ofert, udostępnia na stronie internetowej prowadzonego postepowania informację o kwocie, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.

4. Zamawiający, niezwłocznie po otwarciu ofert, udostępnia na stronie internetowej prowadzonego postepowania informacje o:

4.1. nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania wykonawców, których oferty zostały otwarte;

4.2. cenach lub kosztach zawartych w ofertach.

5. W przypadku wystąpienia awarii systemu teleinformatycznego, która spowoduje brak możliwości otwarcia ofert w terminie określonym przez Zamawiającego, otwarcie ofert nastąpi niezwłocznie po usunięciu awarii.

6. Zamawiający poinformuje o zmianie terminu otwarcia ofert na stronie internetowej prowadzonego postepowania.

7. Wykonawca składając ofertę pozostaje nią **związany przez okres ~~30~~ 120 dni od dnia upływu terminu składania ofert,** przy czym pierwszym dniem terminu związania ofertą jest dzień, w którym upływa termin składania ofert. W związku z powyższym **Wykonawca związany jest złożoną ofertą w terminie wskazanym w rozdziale 19 SWZ.**

8. Jeżeli wybór oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą, Zamawiający zwróci się do wykonawców o przedłużenie tego terminu o wskazany okres, nie dłuższy niż 30 dni. Przedłużenie terminu związania ofertą wymaga pisemnego oświadczenia Wykonawcy o wyrażeniu zgody na przedłużenie.

|  |  |
| --- | --- |
| **22** | **Sposób obliczenia ceny** |

1. Wykonawca podaje cenę za realizację przedmiotu zamówienia **zgodnie ze wzorem Formularza ofertowego, stanowiącego załącznik Nr 2 do SWZ.**

Zamawiający w celu prawidłowego wyboru najkorzystniejszej oferty zobowiązuje Wykonawcę do wypełnienia druku oferty wykonania ( zał. Nr 2 ) lub druku sporządzonego samodzielnie przez Wykonawcę zgodnie z w/w załącznikiem na podstawie kalkulacji dokonanej w oparciu o formularz cenowy ( zawarty w druku oferty ).

**Rozliczenia będą prowadzone w polskich złotych z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.**

Cenę oferty należy obliczyć uwzględniając**całość wynagrodzenia Wykonawcy za prawidłowe wykonanie umowy.** **Kwota obejmuje cenę zamówienia podstawowego oraz łączną cenę w opcji, a także wszystkie inne koszty, oraz ewentualne upusty i rabaty.**

Cena podana w ofercie jest sumą wartości wszystkich elementów składających się na przedmiot zamówienia z uwzględnieniem prawa opcji. Cenę oferty należy obliczyćuwzględniając zakres zamówienia określony w dokumentacji przetargowej oraz wszelkie koszty związane z realizacją zamówienia, w tym np. koszty edukacji ekologicznej o ile Wykonawca zadeklaruje w ofercie wykonania jej prowadzenie jak i ewentualne ryzyko ekonomiczne, wynikające z okoliczności, których nie można było przewidzieć w chwili zawierania umowy.

Wykonawca oblicza wartość bez podatku VAT za wykonanie przedmiotu zamówienia z uwzględnieniem prawa opcji. Tak wyliczoną wartość, bez VAT, w złotych, Wykonawca zamieszcza w ofercie jako **cenę netto.**Następnie Wykonawca oblicza**cenę brutto**dodając podatek VAT do wartości netto. Wykonawca zobowiązany jest zastosować stawkę podatku VAT zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy o podatku od towarów i usług oraz podatku akcyzowym.

Przez cenę ryczałtową należy rozumieć cenę jednostkową za 1 Mg odebranych odpadów.

***UWAGA!***

*Należy pamiętać, że jako cenę oferty służącą do dokonania wyboru oferty najkorzystniejszej przyjmuje się cenę całkowitą podaną w formularzu cenowym i obliczoną na podstawie wzoru:*

*Cena całkowita = Cena zamówienia podstawowego + Cena Opcji .*

***W ten sposób obliczona cena brutto podana w złotych jest uważana za cenę ofertową i będzie brana pod uwagę przez Komisję Przetargową w trakcie wyboru najkorzystniejszej oferty.***

Zamawiający w celu prawidłowego wyboru najkorzystniejszej oferty zobowiązuje Wykonawcę do wypełnienia druku oferty wykonania ( zał. Nr 2 ) lub druku sporządzonego samodzielnie przez Wykonawcę zgodnie z w/w załącznikiem .

Wykonawca zobowiązany jest podać – cenę jednostkową ryczałtową netto w PLN za 1 Mg dla wszystkich kodów odpadów zarówno dla zamówienia podstawowego , jak i zamówienia objętego prawem opcji. Cena ta pomnożona przez „przewidywaną masę odpadów do odebrania w ramach umowy ( 24 miesięcy ) w Mg” – winna zostać wpisana w kolumnie 5 ( Cena /ryczałtowa/ netto w PLN ) dla każdego rodzaju kodu odpadów. Po zsumowaniu należy wpisać: wartość - Cena /ryczałtowa/ netto w PLN; wartość podatku VAT oraz RAZEM cena brutto dla zamówienia podstawowego i rozszerzonego (opcja ).

***Cena oferty ( cena jednostkowa ) jest ceną ryczałtową brutto (łącznie z podatkiem VAT).***

Cena oferty musi zawierać wszelkie koszty niezbędne do zrealizowania zamówienia

Ustawa z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks cywilny (Dz. U. nr 16, poz. 93, z późniejszymi zmianami) ten rodzaj wynagrodzenia określa w art. 632 następująco:

*§ 1. Jeżeli strony umówiły się o wynagrodzenie ryczałtowe, przyjmujący zamówienie nie może żądać podwyższenia wynagrodzenia, chociażby w czasie zawarcia umowy nie można było przewidzieć rozmiaru lub kosztów prac.*

*§ 2.  Jeżeli jednak wskutek zmiany stosunków, której nie można było przewidzieć, wykonanie dzieła groziłoby przyjmującemu zamówienie rażącą stratą, sąd może podwyższyć ryczałt lub rozwiązać umowę.*

**W związku z powyższym cena oferty musi zawierać wszelkie koszty niezbędne do zrealizowania zamówienia**  biorąc pod uwagę wymagania SIWZ, w szczególności opisu przedmiotu zamówienia, warunki umowy. Wykonawca winien uwzględnić między innymi: zakładaną ilość odpadów, możliwy wzrost ilości odbieranych odpadów, możliwy wzrost ilości obsługiwanych budynków oraz wynikający z tego wzrost liczby mieszkańców, wymagania co do częstotliwości i sposobu odbierania odpadów, wymagania co do osiągnięcia poziomu recyklingu. Wykonawca zobowiązany jest do bardzo starannego zapoznania się z przedmiotem zamówienia, warunkami wykonania i wszystkimi czynnikami mogącymi mieć wpływ na wycenę zamówienia.

W ofercie / zał. 2 / należy podać ceny brutto cyfrowo i słownie z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.

Wartości składające się na cenę oferty muszą być liczone z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku, z odpowiednim zaokrągleniem w dół lub w górę w następujący sposób:

- w dół – jeżeli kolejna cyfra jest mniejsza od 5;

- w górę – jeżeli kolejna cyfra jest większa od 5 lub równa 5.

Cena podana przez wykonawcę w ofercie za wykonanie całego przedmiotu zamówienia ( wyliczona

odpowiednio na podstawie formularza cenowego ) służyć będzie do porównania i oceny złożonych ofert

w kryterium – cena.

Jest to maksymalne wynagrodzenie wykonawcy płacone zgodnie z zapisami proj.post. umowy.

2. Cena ofertowa brutto musi uwzględniać wszystkie koszty związane z realizacją przedmiotu zamówienia, zgodnie z opisem przedmiotu zamówienia i postanowieniami umowy określonymi w niniejszej SWZ.

**Stawka podatku VAT w przedmiotowym postępowaniu wynosi 8 %.**

3. Cena podana na Formularzu Ofertowym jest cena ostateczną, niepodlegającą negocjacji i wyczerpującą wszelkie należności Wykonawcy wobec Zamawiającego związane z realizacją przedmiotu zamówienia.

4. Cena oferty powinna być wyrażona w złotych polskich (PLN ) z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.

5. Zamawiający nie przewiduje rozliczeń w walucie obcej.

6. Wyliczona cena oferty brutto będzie służyć do porównania złożonych ofert i do rozliczenia w trakcie realizacji zamówienia.

7. Jeżeli została złożona oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 1 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług ( Dz.U. z 20202 r. poz. 106 z późn. zm. ), dla celów zastosowania kryterium ceny lub kosztu zamawiający dolicza do przedstawionej w tej ofercie ceny kwotę podatku od towarów i usług, którą miałby obowiązek rozliczyć. W ofercie, o której mowa w ust. 1 , Wykonawca ma obowiązek :

1/ poinformowania zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadził do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego;

2/ wskazania nazwy (rodzaju ) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będą prowadziły do powstania obowiązku podatkowego;

3/ wskazania wartości towaru lub usługi objętego obowiązkiem podatkowym zamawiającego, bez kwoty podatku;

4/ wskazania stawki podatku od towarów i usług, która zgodnie z wiedzą wykonawcy, będzie miała zastosowanie.

8. Wzór Formularza Ofertowego został opracowany przy założeniu, iż wybór oferty nie będzie prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego w zakresie podatku VAT. W przypadku, gdy Wykonawca zobowiązany jest złożyć oświadczenie o powstaniu u Zamawiającego obowiązku podatkowego, to winien odpowiednio zmodyfikować treść formularza.

|  |  |
| --- | --- |
| **23** | **Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów, i sposobu oceny ofert** |

Kryterium, którym Zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty jest:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| 1. | **CENA** | 80 % |
| 2. | **Aspekt środowiskowy - dysponowanie pojazdem napędzanym paliwem alternatywnym** | 15 % |
| 3. | **Prowadzenie edukacji ekologicznej** | 5 % |

1. **Kryterium - Cena Oferty – 80 % (C)**

W kryterium „Cena oferty” ocena zostanie dokonana przy zastosowaniu wzoru:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Liczba punktów kryterium cena ( C ) = | najniższa oferowana cena | x 80 |
| cena badanej oferty |

Ocenie w ramach kryterium „Cena oferty” podlegać będzie cena łączna brutto podana w Formularzu oferty wyliczona zgodnie z formularzem cenowym.

gdzie:

C – ilość punktów oferty badanej

C min. – cena najniższa spośród wszystkich ofert niepodlegających odrzuceniu

C bad. – cena oferty badanej

**Wymagania jakościowe** odnoszące się do co najmniej głównych elementów składających się na przedmiot zamówienia, o których mowa w art. 246 ust. 2 ustawy Pzp zostały określone w opisie przedmiotu zamówienia. Dokumenty te wskazują zasady wiedzy technicznej wymagane do wykonania usługi. Uwzględnią także wszystkie elementy, które mają wpływ na koszty związane z realizacją przedmiotu zamówienia (tzn. przedmiot zamówienia jest zestandaryzowany - identyczny, niezależnie od tego, który z wykonawców go wykona).

**Opis przedmiotu zamówienia** określa standardy jakościowe odnoszące się do co najmniej głównych elementów, składających się na przedmiot zamówienia . Każdy Wykonawca czytając opis przedmiotu zamówienia w jednakowy sposób musi wykonać usługę objętą zamówieniem.

**Jakość wykonania usługi:** zgodnie z uchwałą nr XVIII/134/2019 Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skarżysko-Kamienna, Uchwałą nr XVIII/135/2019 Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zmianami następującymi w wymienionych aktach oraz harmonogramami odbioru odpadów.

Określając jakość wykonania usługi Zamawiający , odniósł się w opisie przedmiotu zamówienia do głównego elementu, jakim jest m.in. terminowe świadczenie usług, zgodność realizacji z harmonogramem, formę odbioru, sprawny transport ( podlegający monitorowaniu ) , standard sanitarny, obowiązkowe prowadzenie dokumentacji związanej z wykonywaniem usług, monitorowanie i sposób postępowania w przypadku stwierdzenia nieselektywnego zbierania odpadów oraz możliwość świadczenia usług dodatkowych związanych z edukacją ekologiczną.

**Częstotliwość realizacji usługi:** zgodnie z uchwałą nr XVIII/134/2019 Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skarżysko-Kamienna, Uchwałą nr XVIII/135/2019 Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zmianami następującymi w wymienionych aktach oraz harmonogramami odbioru odpadów.

**Rodzaje, ilości i czas odbioru odpadów oraz procedury:** zgodnie z uchwałą nr XVIII/134/2019 Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skarżysko-Kamienna, Uchwałą nr XVIII/135/2019 Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zmianami następującymi w wymienionych aktach oraz harmonogramami odbioru odpadów.

W związku z powyższym zamawiający jest upoważniony do zastosowania ceny jako jedynego kryterium oceny ofert albo jako kryterium o wadze przekraczającej 60%.

**II KRYTERIUM - Aspekt środowiskowy - dysponowanie pojazdem napędzanym paliwem alternatywnym - 15 %**

W ramach niniejszego kryterium ocenie podlegać będzie podlegać przyjęcie przez Wykonawcę zobowiązania do realizacji przedmiotu zamówienia za pomocą środków (urządzeń ) technicznych - pojazdów przeznaczonych do odbioru odpadów komunalnych zasilanych sprężonym gazem ziemnym (CNG ) lub posiadających napęd elektryczny lub hybrydowy – spełniających wymogi co najmniej dla normy emisji spalin EURO V lub wyższej (zgodnie z Dyrektywą 98/69/EC).

Zamawiający w ww. kryterium premiował będzie Wykonawców, którzy będą chcieli wprowadzić do realizacji zamówienia pojazd/y oparty/e na rozwiązaniach sprzyjających ograniczeniu negatywnego wpływu na środowisko.

Zamawiający oceni, że wskazany przez Wykonawcę pojazd spełnia kryterium na podstawie oświadczenia Wykonawcy zawartego w ofercie. Wykonawca musi dysponować wskazanym pojazdem najpóźniej od pierwszego dnia siódmego miesiąca kalendarzowego, następującego po miesiącu, w którym zawarto umowę.

Punkty będą przyznawane w następujący sposób:

a/ za zadeklarowanie w ofercie 1 sztuki pojazdu służącego do odbioru odpadów komunalnych zasilanego sprężonym gazem ziemnym (CNG ) lub posiadającego napęd elektryczny lub hybrydowy spełniającego wymogi co najmniej dla normy emisji spalin EURO V lub wyższej.

– Wykonawca otrzyma 15,00 punktów.

Wykonawca może maksymalnie uzyskać 15,00 punktów.

Brak wskazania w formularzu ofertowym przyjęcia przez Wykonawcę zobowiązania do realizacji przedmiotu zamówienia za pomocą środków (urządzeń ) technicznych - pojazdów przeznaczonymi do odbioru odpadów komunalnych zasilanych sprężonym gazem ziemnym (CNG ) lub posiadających napęd elektryczny lub hybrydowy – spełniających wymogi co najmniej dla normy emisji spalin EURO V lub wyższej będzie uznane jako nieprzyjęcie takiego zobowiązania, a Wykonawca otrzyma 0,00 punktów w ramach przedmiotowego kryterium.

Weryfikacja spełnienia przez pojazd danej normy emisji spalin nastąpi na etapie realizacji umowy w oparciu o przedstawione przez Wykonawcę dokumenty, z których jednoznacznie będzie wynikać, że wskazany pojazd spełnia wyżej podane wymagania. Jeżeli Wykonawca nie wywiąże się ze swojego zobowiązania, zostaną nałożone na niego kary umowne.

**Uzasadnienie: Celem Zamawiającego jest ograniczenie negatywnego wpływu transportu odpadów na środowisko naturalne. Zamawiający ww. kryterium premiował będzie wykonawców, którzy będą chcieli wprowadzić do realizacji zamówienia pojazdy oparte na rozwiązaniach sprzyjających ograniczeniu negatywnego wpływu na środowisko.**

**Wprowadzenie aspektu środowiskowego , jako kryterium oceny ofert ma na celu ograniczenie lub uniknięcie degradacji środowiska naturalnego, a tam, gdzie jest to możliwe, również jego poprawę, poprzez redukcję emisji CO2,zmniejszenie hałasu czy też zmniejszenie substancji szkodliwych jakie mogą być emitowane do środowiska. Kryteria te wpisują się w obowiązujące na obszarze Unii Europejskiej przepisy dot. ochrony środowiska, które staja się coraz bardziej rygorystyczne w zakresie norm wielkości emisji pojazdów.**

**UWAGA:**

1. Wykonawca , który złoży oświadczenie w ofercie wykonania w ww. zakresie - zobowiązany jest do wykorzystania do świadczenia usługi tego pojazdu – w ilości tam wskazanej ( zgodnie z ofertą wykonania ).

W przypadku awarii, wymiany pojazdu lub innych okoliczności eliminujących pojazd wskazany przez Wykonawcę w ofercie z realizacji usługi Wykonawca zobowiązany jest zapewnić pojazd zastępczy o nie niższej niż zadeklarowana w ofercie wykonania normie spalin i zasilanego sprężonym gazem ziemnym (CNG ) lub posiadającego napęd elektryczny lub hybrydowy. Wykonawca w takim przypadku składa nowy wykaz uwzględniający te zmiany i dokumenty potwierdzające spełnianie zaoferowanej normy emisji spalin i wskazanie , że pojazd zasilany jest sprężonym gazem ziemnym (CNG ) lub posiadającego napęd elektryczny lub hybrydowy i spełnia wymogi co najmniej dla normy emisji spalin EURO V lub wyższej.

**III KRYTERIUM - Prowadzenie edukacji ekologicznej –- 5 %**

W ramach tego kryterium ocenie będzie podlegać przyjęcie przez Wykonawcę zobowiązania do realizacji edukacji ekologicznej spośród wskazanych poniżej działań edukacyjnych:

**Sposób oceny:**

|  |
| --- |
| 1. **Ulotki** ( 2,00 pkt ) |
| 1. **Przedstawienie teatralne** ( 3,00 pkt ) |

**Oświadczenie w tym zakresie składa Wykonawca w tabeli na formularzu ofertowym.**

Powyższe kryterium ukierunkowane jest na osiągnięcie zamierzonego celu, polegającego na edukacji ekologicznej mieszkańców w zakresie przedmiotu zamówienia, tj. prawidłowego gospodarowania odpadami. Działalność taka spoczywa na gminie, jednakże poza samodzielną działalnością gminy w tym zakresie, ma ona pełne prawo do zawiązania współpracy z wykonawcą zamówienia, w celu poszerzenia działalności edukacyjnej, z uwagi chociażby na bezpośredniość działań wykonawcy realizującego zamówienie. Dlatego też premiowanie wykonawcy, który chciałby takie działania prowadzić, jak najbardziej jest wskazane, a wręcz oczekiwane.

Jeżeli wykonawca nie będzie chciał świadczyć tego rodzaju usługi, to nie będzie musiał, na etapie ofertowania, takiej deklaracji składać. Wiązać się to jednak będzie z niższą oceną oferty, tj. nie uzyskaniem dodatkowych punktów dla oferty.

**Celem głównym** jest rozwój selektywnej zbiórki odpadów komunalnych i ograniczenie ich powstawania poprzez podniesienie świadomości ekologicznej mieszkańców Skarżyska – Kamiennej poprzez podniesienie poziomu wiedzy na temat zapobiegania powstawania odpadów oraz dostarczenie informacji dotyczącej właściwego postępowania z nimi, zmianę zachowań dotyczących postępowania z odpadami, z uwzględnieniem korzyści z tego, iż należy mniej śmiecić i segregować odpady. Działania te winny spowodować wzrost poziomu wiedzy odnośnie segregacji odpadów, wzrost proekologicznej świadomości i aktywności zwłaszcza dzieci, wykształcić nawyk selektywnego zbierania poszczególnych rodzajów odpadów.

Szczegółowy opis realizacji ww. działań edukacyjno – informacyjnych w ramach prowadzonej edukacji ekologicznej zawiera poniższy opis .

***~~A - Ulotki~~*** ~~- dostarczenie Zamawiającemu w terminie~~ **~~do 30.04.2022 r.~~** ~~kolorowych broszur – ulotek obejmujących tematykę: zasady segregacji odpadów, sens hierarchii postępowania z odpadami ( metody postępowania , szkodliwość palenia odpadami w domowych paleniskach.~~

***A - Ulotki*** - dostarczenie Zamawiającemu w **terminie 3 miesięcy od daty podpisania umowy** kolorowych broszur – ulotek obejmujących tematykę: zasady segregacji odpadów, sens hierarchii postępowania z odpadami ( metody postępowania , szkodliwość palenia odpadami w domowych paleniskach.

Broszury należy przygotować w formacie A4 w ilości 2.000 szt., papier kreda błysk 170 g., dwustronna, składane do formatu C. Projekt szaty graficznej broszury należy uzgodnić z Zamawiającym. Zamawiający może udostępnić nieodpłatnie wzory ulotek informacyjnych do których posiada prawo autorskie dot. zasad segregacji, pomocne materiały dostępne są również na stronie https://naszesmieci.mos.gov.pl/

Potwierdzeniem zrealizowania zadania będzie protokół przekazania ulotek, podpisany przez Wykonawcę i Zamawiającego.

Za przyjęcie zobowiązania do realizacji działania edukacyjnego tj. ulotek- Wykonawca otrzyma 2,00 pkt. Za brak wskazania w formularzu oferty w tym zakresie – 0,00 pkt.

Z tytułu niedopełnienia obowiązku Zamawiający naliczy karę zgodnie z zapisami proj. post. umowy.

***~~B - Przedstawienie teatralne~~***~~- dla uczniów skarżyskich szkół podstawowych z klas I- IV, dla których organem prowadzącym jest Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej, wystawione do~~ **~~31.05.2022 r.~~**

***B - Przedstawienie teatralne*** - dla uczniów skarżyskich szkół podstawowych z klas I- IV, dla których organem prowadzącym jest Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej, wystawione w **terminie 3 miesięcy od daty podpisania umowy** .

W klasach I-IV uczy się 1376 uczniów.Proponowane tematy przedstawienia teatralnego: zachęcanie dzieci do dbania o środowisko, ukazanie wpływu człowieka na różne elementy środowiska, kształtowanie świadomości u dzieci na temat prawidłowej segregacji odpadów, wpływu człowieka na środowisko.

W spektaklu musi uczestniczyć co najmniej 3 aktorów, dekoracja musi być kolorowa i ciekawa dla dzieci, może być wykonana z przedmiotów pochodzących z recyklingu.

Czas 1 spektaklu: minimum 30 minut – maksymalnie 45 minut. Spektakl może być zorganizowany w placówce edukacyjnej lub sali widowiskowej/ sportowej lub innej, zapewniającej odpowiednie warunki. Ewentualny koszt wynajmu pomieszczenia ponosi Wykonawca - waga- **3 punkty.**

Potwierdzeniem zrealizowania zadania będzie kserokopia faktury VAT za wystawione przedstawienie.

Z uwagi na dużą liczbę dzieci Wykonawca decyduje o ilości ww. przedstawień. Dobór miejsca spektaklu po stronie Wykonawcy ( np. szkoła, inna lokalizacja poza siedzibą szkoły ).

**UWAGA: wykaz placówek oświatowych ( obejmujący przedszkola, szkoły ) znajduje się na stronie internetowej Zamawiającego:** [**www.bip.skarzysko.pl**](http://www.bip.skarzysko.pl)

Za przyjęcie zobowiązania do realizacji działania edukacyjnego tj. przedstawienie teatralne - Wykonawca otrzyma 3,00 pkt. Za brak wskazania w formularzu oferty w tym zakresie – 0,00 pkt.

Z tytułu niedopełnienia obowiązku Zamawiający naliczy karę zgodnie z zapisami proj. post. umowy.

W ramach kryterium Prowadzenie edukacji ekologicznej Wykonawca może uzyskać maksymalnie 5 punktów ( 2,00 pkt + 3,00 pkt ).

**Za najkorzystniejszą zostanie uznana oferta, która uzyska najwyższą sumę punktów ww. kryteriów .**

O wyborze najkorzystniejszej oferty zadecyduje suma punktów przyznanych w ramach ww. kryteriów

========

**Obliczenia dokonywane będą do dwóch miejsc po przecinku, przy zastosowaniu zaokrąglenia punktów wg zasady: gdy trzecia cyfra po przecinku wynosi 5 lub jest większa niż 5, zaokrąglenie drugiej cyfry po przecinku następuje w górę o jeden , a jeżeli trzecia cyfra po przecinku jest niższa od 5 , to cyfra ta zostaje skreślona, a druga cyfra po przecinku nie ulega zmianie.**

Zgodnie z art. 246 ust. 2 ustawy PZP zamawiający publiczni, o których mowa w art. 4 pkt 1 i 2, oraz ich związki mogą zastosować kryterium ceny jako jedyne kryterium oceny ofert albo jako kryterium o wadze przekraczającej 60 %, jeżeli określą w opisie przedmiotu zamówienia wymagania jakościowe odnoszące się do co najmniej głównych elementów składających się na przedmiot zamówienia.

**Wymagania jakościowe, o których mowa w art. 246 ust. 2** - **zostały określone w opisie przedmiotu zamówienia.**  D**okumenty opisujące przedmiot zamówienia są tak precyzyjne, że bez względu na fakt, kto będzie wykonawcą przedmiotu zamówienia jedyną różnicą będą zaoferowane ceny (tzn. przedmiot zamówienia jest zestandaryzowany - identyczny, niezależnie od tego, który z wykonawców go wykona)”. W związku z powyższym Zamawiający jest upoważniony do zastosowania ceny jako jedynego kryterium wyboru oferty najkorzystniejszej lub ceny jako jednego z kryteriów wyboru oferty o znaczeniu ponad 60%. – dotyczy.**

|  |  |
| --- | --- |
| **24** | **Wymagania dotyczące wadium, w tym jego kwotę w wysokości nie większej niż 1,5 % wartości zamówienia, jeżeli zamawiający przewiduje obowiązek wniesienia wadium** |

Zamawiający nie przewiduje obowiązku wniesienia wadium.

|  |  |
| --- | --- |
| **25** | **Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy** |

**Zamawiający wymaga wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.**

Wykonawca zobowiązany jest wnieść zabezpieczenie należytego wykonania umowy **w wysokości 3 %** ceny ofertowej wraz z podatkiem VAT ( 3 % całkowitej ceny brutto podanej w najkorzystniejszej ofercie.)

1. Zabezpieczenie może być wnoszone według wyboru wykonawcy w jednej lub w kilku następujących formach:

1) pieniądzu;

2) poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;

3) gwarancjach bankowych;

4) gwarancjach ubezpieczeniowych;

5) poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości.

2.  Za zgodą zamawiającego zabezpieczenie może być wnoszone również:

1) w wekslach z poręczeniem wekslowym banku lub spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej;

2) przez ustanowienie zastawu na papierach wartościowych emitowanych przez Skarb Państwa lub jednostkę samorządu terytorialnego;

3) przez ustanowienie zastawu rejestrowego na zasadach określonych w ustawie z dnia 6 grudnia 1996 r. o zastawie rejestrowym i rejestrze zastawów.

3.  Zabezpieczenie wnoszone w pieniądzu wykonawca wpłaca przelewem na rachunek bankowy wskazany przez zamawiającego.

4.  W przypadku wniesienia wadium w pieniądzu wykonawca może wyrazić zgodę na zaliczenie kwoty wadium na poczet zabezpieczenia.

5.  Jeżeli zabezpieczenie wniesiono w pieniądzu, zamawiający przechowuje je na oprocentowanym rachunku bankowym. Zamawiający zwraca zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wykonawcy.

**6.** W trakcie realizacji umowy wykonawca może dokonać zmiany formy zabezpieczenia na jedną lub kilka form, o których mowa w art. 450 ust. 1. Za zgodą zamawiającego wykonawca może dokonać zmiany formy zabezpieczenia na jedną lub kilka form, o których mowa w art. 450 ust. 2. Zmiana formy zabezpieczenia jest dokonywana z zachowaniem ciągłości zabezpieczenia i bez zmniejszenia jego wysokości.

7. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy wnoszone w pieniądzu należy wpłaci na

rachunek bankowy Urzędu Miasta w Skarżysku - Kamiennej **–**

**nr konta: 95 1560 0013 2418 3678 0000 0007**

**z dopiskiem:**

***„Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Skarżysko – Kamienna od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy”***

8. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy zostanie zwrócone w terminie 30 dni od dnia wykonania zamówienia i uznania przez Zamawiającego za należycie wykonane.

**UWAGA:**

~~Ustala się kwotę pozostawioną na zabezpieczenie roszczeń z tytułu rękojmi za wady – 30 % wysokości zabezpieczenia.~~wykreślony zapis

Jeżeli okres na jaki ma zostać wniesione zabezpieczenie przekracza 5 lat, zabezpieczenie w pieniądzu wnosi się na cały ten okres, a zabezpieczenie w innej formie wnosi się na okres nie krótszy niż 5 lat, z jednoczesnym zobowiązaniem się Wykonawcy do przedłużenia zabezpieczenia lub wniesienia nowego zabezpieczenia na kolejne okresy. W przypadku nieprzedłużenia lub niewniesienia nowego zabezpieczenia najpóźniej na 30 dni przed upływem terminu ważności dotychczasowego zabezpieczenia wniesionego w innej formie niż w pieniądzu, Zamawiający zmienia formę na zabezpieczenie w pieniądzu, poprzez wypłatę kwoty z dotychczasowego zabezpieczenia.

|  |  |
| --- | --- |
| **26** | **Informacje dotyczące walut obcych, w jakich mogą być prowadzone rozliczenia między zamawiającym a wykonawcą, jeżeli zamawiający przewiduje rozliczenia w walutach obcych** |

Zamawiający nie dopuszcza rozliczenia w walutach obcych.

Rozliczenia miedzy Zamawiającym a Wykonawcą dokonywane będą w walucie polskiej   
w złotych (PLN).

|  |  |
| --- | --- |
| **27** | **Informacje dotyczące zwrotu kosztów udziału w postępowaniu, jeżeli zamawiający przewiduje ich zwrot** |

Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu.

|  |  |
| --- | --- |
| **28** | **Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego** |

1. Zamawiający zawiera umowę̨ w sprawie zamówienia publicznego, z uwzględnieniem art. 577 Pzp, w terminie nie krótszym niż̇ 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało przesłane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, albo 15 dni, jeżeli zostało przesłane w inny sposób. **(art. 264 Pzp ).**

2. Zamawiający może zawrzeć́ umowę̨ w sprawie zamówienia publicznego przed upływem terminu, o którym mowa w ust. 1, jeżeli w postepowaniu o udzielenie zamówienia złożono tylko jedną ofertę̨.

3. Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, zostanie poinformowany przez Zamawiającego o miejscu i terminie podpisania umowy. **Wykonawca będzie zobowiązany do podpisania umowy w miejscu i terminie wskazanym przez Zamawiającego.**

4. Wykonawca, o którym mowa w ust. 1, ma obowiązek zawrzeć umowę w sprawie zamówienia na warunkach określonych w projektowanych postanowieniach umowy, które stanowią Załącznik do SWZ. Umowa zostanie uzupełniona o zapisy wynikające ze złożonej oferty.

5. Przed podpisaniem umowy Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia (w przypadku wyboru ich oferty jako najkorzystniejszej) przedstawią Zamawiającemu umowę regulującą współpracę tych Wykonawców.

6. Jeżeli Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, uchyla się̨ od zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego Zamawiający może dokonać́ ponownego badania i oceny ofert spośród ofert pozostałych w postepowaniu Wykonawców albo unieważnić́ postepowanie.

7. W przypadku wyboru oferty złożonej przez Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia Zamawiający zastrzega sobie prawo żądania przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego umowy regulującej współpracę tych Wykonawców.

8. Wykonawca, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, będzie zobowiązany przed podpisaniem umowy do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy ( jeżeli jego wniesienie było wymagane ) w wysokości i formie określonej w SWZ.

9. **Wykonawca, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, przed podpisaniem umowy zobowiązany jest do złożenia:**

a/ umowy regulującej współpracę Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia , dotyczy to również wspólników spółki cywilnej prowadzących działalność w formie spółki cywilnej ( o ile dotyczy );

b/ złożenia informacji o osobach umocowanych do zawarcia umowy i jeżeli taka konieczność zaistnieje – złożenia ich pełnomocnictw w formie oryginału lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem przez notariusza.

**c/ zabezpieczenia należytego wykonania umowy ;**

**d/ kserokopia umowy ubezpieczenia od odpowiedzialności cywilnej z tytułu prowadzonej działalności gospodarczej na kwotę nie mniejszą niż 2.000.000,00 zł.;**

**~~e/ harmonogramy odbioru odpadów na cały okres realizacji umowy;~~ wykreślony**

**~~f~~/e/ wypełniony załącznik – wykaz pojazdów wraz z kopiami dowodów rejestracyjnych ( zał. 7-7);**

**~~g~~/f/ wypełniony załącznik – Oświadczenie o przekazywaniu odpadów komunalnych do wybranych instalacji komunalnych wraz z kopiami umów ze wskazanymi instancjami komunalnymi ( zał. 7-8 );**

**~~h~~/g/ wypełniony załącznik – Oświadczenie o wykorzystaniu na potrzeby świadczenia przedmiotu zamówienia stacji przeładunkowej wraz z zezwoleniem na zbieranie odpadów na jej terenie ( zał. 7 – 9 );**

**~~i~~/h/ wypełniony załącznik – oświadczenie o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę ( zał. 7 – 10 ) oraz** **wykaz osób zatrudnionych w ramach umowy o pracę ( zał. 7 – 11 ).**

|  |  |
| --- | --- |
| **29** | **Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy** |

1. Środki ochrony prawnej przysługują Wykonawcy oraz innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez zamawiającego przepisów ustawy. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia wszczynającego postępowanie o udzielenie zamówienia oraz dokumentów zamówienia przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w art. 469 pkt 15 ustawy, oraz Rzecznikowi Małych i Średnich Przedsiębiorców.
2. Odwołanie przysługuje na:
3. niezgodną z przepisami ustawy czynność Zamawiającego, podjętą w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym na projektowane postanowienie umowy;
4. zaniechanie czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia, do której Zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy;
5. Odwołanie wnosi się w terminie:
6. 10 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana przy użyciu środków komunikacji elektronicznej,
7. 15 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana w sposób inny niż określony w pkt 1;
8. Odwołanie wobec treści ogłoszenia wszczynającego postępowanie o udzielenie zamówienia lub wobec treści dokumentów zamówienia wnosi się w terminie 10 dni od dnia publikacji ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej lub zamieszczenia dokumentów zamówienia na stronie internetowej.
9. Odwołanie w przypadkach innych niż określone w pkt 3 i 4 wnosi się w terminie 10 dni od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.
10. Na orzeczenie Izby oraz postanowienie Prezesa Izby, o którym mowa w art. 519 ust. 1 ustawy, stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu. Skargę wnosi się do Sądu Okręgowego w Warszawie - sądu zamówień publicznych, za pośrednictwem Prezesa Izby, w terminie 14 dni od dnia doręczenia orzeczenia Izby lub postanowienia Prezesa Izby, o którym mowa w art. 519 ust. 1 ustawy, przesyłając jednocześnie jej odpis przeciwnikowi skargi.
11. Pozostałe zasady dot. środków ochrony prawnej zostały zawarte w Dziale IX ustawy.

|  |  |
| --- | --- |
| **30** | **Ochrona danych osobowych** |

1. Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO”, informuję, że:

1. administratorem Pani/Pana danych osobowych jest:

*nazwa i adres oraz dane kontaktowe zamawiającego:*

**Gmina Skarżysko – Kamienna**

**ul. Sikorskiego 18; 26-110 Skarżysko – Kamienna**

**w imieniu której działa Prezydent Miasta Skarżysko-Kamienna (dane adresowe: 26-110 Skarżysko-Kamienna ul. Sikorskiego 18).**

1. W sprawach dotyczących przetwarzania danych osobowych oraz korzystania z praw związanych z przetwarzaniem danych osobowych można skontaktować się z wyznaczonym Inspektorem Ochrony Danych drogą elektroniczną ([inspektor@um.skarzysko.pl](mailto:inspektor@um.skarzysko.pl)) lub pisemnie na adres Administratora danych.
2. Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. cRODO w celu związanym z przedmiotowym postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego.
3. odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 74 ustawy Prawo zamówień publicznych;
4. Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane, zgodnie z art. 78 ustawy Pzp, przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli okres obowiązywania umowy w sprawie zamówienia publicznego przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały okres obowiązywania umowy w sprawie zamówienia publicznego;
5. obowiązek podania przez Panią/Pana danych osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisach ustawy Pzp, związanym z udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego; konsekwencje niepodania określonych danych wynikają z ustawy Pzp;
6. w odniesieniu do Pani/Pana danych osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosowanie do art. 22 RODO;
7. posiada Pani/Pan:

a/ na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych Pani/Pana dotyczących;

b/ na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania Pani/Pana danych osobowych ( *skorzystanie z prawa do sprostowania nie może skutkować zmiana wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego ani zmianą postanowień umowy w zakresie niezgodnym z ustawą Pzp oraz nie może naruszać integralności protokołu oraz jego załączników* ) ;

c/ na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych z zastrzeżeniem przypadków, o których mowa w art. 18 ust. 2 RODO (*prawo do ograniczenia przetwarzania nie ma zastosowania w odniesieniu do przechowywania, w celu zapewnienia korzystania ze środków ochrony prawnej lub w celu ochrony praw innej osoby fizycznej lub prawnej, lub z uwagi na ważne względy interesu publicznego Unii Europejskiej lub państwa członkowskiego* ;

d/ prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pani/Pan, że przetwarzanie danych osobowych Pani/Pana dotyczących narusza przepisy RODO;

1. nie przysługuje Pani/Panu:

a/ w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO prawo do usunięcia danych osobowych;

b/ prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO;

c/ na podstawie art. 21 RODO prawo sprzeciwu, wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania Pani/Pana danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO;

1. przysługuje Pani/Panu prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego na niezgodne z RODO przetwarzanie Pani/Pana danych osobowych przez administratora. Organem właściwym dla przedmiotowej skargi jest Urząd Ochrony Danych Osobowych , ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa.

***Wypełnienie obowiązku art. 19 Pzp:***

W przypadku gdy wykonanie obowiązków, o których mowa w art. 15 ust. 1-3 rozporządzenia 2016/679 , wymagałoby niewspółmiernie dużego wysiłku, zamawiający może żądać od osoby, której dane dotyczą, wskazania dodatkowych informacji mających na celu sprecyzowanie żądania, w szczególności podania nazwy lub daty postepowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu.

Wystąpienie z żądaniem , o którym mowa w art. 18 ust. 1 rozporządzenia 2016/679, nie ogranicza przetwarzania danych osobowych do czasu zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu.

W przypadku gdy wykonanie obowiązków, o których mowa w art. 15 ust. 1-3 rozporządzenia 2016/679, wymaga niewspółmiernie dużego wysiłku, zamawiający może żądać od osoby, której dane dotyczą, wskazania dodatkowych informacji mających w szczególności na celu sprecyzowanie nazwy lub daty zakończonego postępowania o udzielenie zamówienia.

|  |  |
| --- | --- |
| **31** | **Załączniki do SWZ** |

**Załączniki**

1. Warunki przetargowe - **zał. nr 1**

2. Druk oferty wykonania **- zał. Nr 2**

3. Jednolity Europejski Dokument Zamówienia JEDZ **– zał. nr 3**

4. **link do postępowania oraz ID postępowania** – **zał. nr 4**

5. Oświadczenie Wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu, o których mowa w art. 125 ust. 1 ustawy ( zawartych w JEDZ ) w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania wskazanych przez Zamawiającego – **zał. nr 5**

6. Oświadczenie wykonawcy w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej **- zał. 6**

7. Projektowane postanowienia umowy z zał. **– zał. nr 7**.

1. Projektowane postanowienia umowy – **zał. 7 – 1**;

2. Wykaz aptek - **zał. 7 – 2;**

3. Wzór protokołu kontroli pojazdu **– zał. 7-3;**

4. Dzienny raport wagowy - **zał. 7 – 4;**

5. Raport miesięczny o odebranych i zagospodarowanych odpadach - **zał. 7 – 5;**

6. Druk – poziom recyklingu - **zał. 7 – 6;**

7. Wykaz pojazdów - **zał. 7 – 7;**

8. Oświadczenie o przekazywaniu odebranych odpadów komunalnych do wybranych instalacji komunalnych **– zał. 7 – 8;**

9. Oświadczenie o korzystaniu ze stacji przeładunkowej - **zał. 7 – 9;**

10. Wzór oświadczenia o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę - **zał. 7 – 10**

11. Wykaz osób zatrudnionych w ramach umowy o pracę - **zał. 7 – 11;**

12. Wzór zawiadomienia o niedopełnieniu przez właściciela nieruchomości obowiązku selektywnego zbierania odpadów komunalnych - **zał. 7 – 12.**

8. Opis przedmiotu zamówienia **- zał. nr 8:**

1. Opis przedmiotu zamówienia ( OPZ ) , w tym prawo opcji – **zał. nr 8-1.**

2. Wykaz wszystkich nieruchomości ujętych w systemie gospodarowania odpadami przez Gminę Skarżysko – Kamienna – **zał. nr 8 – 2.**

Dodaje się:

Wykaz nieruchomości posiadających kompostownik – zał. nr 8-2a

3. Uchwała Nr XVIII/134/2019 Rady Miasta Skarżyska – Kamiennej z dnia 26.11.2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skarżysko – Kamienna – **zał. nr 8 – 3.**

4. Uchwała Nr XVIII/135/2019 Rady Miasta Skarżyska – Kamiennej z dnia 26.11.2019 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – **zał. nr 8 – 4.**

9. **Wykaz narzędzi, wyposażenia zakładu lub urządzeń technicznych dostępnych wykonawcy** w celu wykonania zamówienia publicznego wraz z informacją o podstawie dysponowania tymi zasobami - **załącznik nr 9 do SWZ;**

10. **Wykaz usług** **– zał. Nr 10 do SWZ.**

**11. zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji danego zamówienia** lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów **( zgodnie z art. 118 ust. 3 ustawy Pzp ) – załącznik nr 11;**

**12. Instrukcja użytkownika systemu** [**https://miniportal.uzp.gov.pl/**](https://miniportal.uzp.gov.pl/) **.– załącznik nr 12.**

**13. Oświadczenie Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia** składane

na podstawie art. 117 ust. 4 ustawy z dnia 11.09.2019 r. PZP **dot. dostaw, usług lub robót**

**budowlanych , które wykonają poszczególni Wykonawcy – załącznik nr 13 .**